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prejice za vezenje, predtiskani prti za vezenje, vse za patchwork , ... 
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SOTOČJE(ISSN 1580 - 0547)  
je pri lo ga Go renj ske ga gla sa  
za ob či no Med vo de. 

Pri lo go pri prav lja: 
Go renj ski glas, d. o. o., Kranj,  
Nazorjeva ulica 1, Kranj

Od go vor na ured ni ca: 
Ma ri a Volč jak
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Go renj ski glas, d. o. o., Kranj

Oblikovanje: Matjaž Švab 
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SO TOČ JE šte vil ka 4 je pri lo ga  
29. šte vil ke Go renj ske ga gla sa,  
11. aprila 2025. V na kla di 6150  
iz vo dov jo do bi o vsa go spo dinj stva  
v ob či ni Med vo de brez plač no.

Naslednja številka Sotočja izide  
v petek, 9. maja 2025.

Ob či na Med vo de, C. ko man dan ta 
Sta ne ta 12, Med vode  



4  Občinske nOvice  

 Ͱ Občinska uprava se je vrnila v občinsko stavbo. V ka-
kšnih razmerah delujete in kako poteka poslovanje z ob-
čani?
Preselili smo se 31. marca. Tukaj je še gradbišče, tako da je 
delo oteženo, se pa trudimo, da bi potekalo čim bolj nemote-
no. Vhod je na zadnji strani stavbe, torej skozi zadnja vrata. 
Za stranke smo odprti kot doslej. S selitvijo smo hiteli samo 
zato, ker je bila dana obveza, da gremo iz male športne dvo-
rane čim prej, ko bo to mogoče. Takoj ko je bila odpravljena 
težava z ogrevanjem, smo začeli selitev.

 Ͱ Kdaj bodo dela zaključena in kdaj se bo vrnila izpostava 
Upravne enote Ljubljana?
Rok zaključka del je konec poletja. Računam, da bo izposta-
va Upravne enote Ljubljana svoja vrata v naši občinski stavbi 
znova odprla po pridobitvi uporabnega dovoljenja, kar naj bi 
bilo s septembrom.

 Ͱ V marcu je bila obsežna seja občinskega sveta. Svetniki 
so sprejeli predlagane spremembe pri delovanju krajevnih 
in vaških skupnosti.
Sprejetih je bilo več sprememb ob zaključku dvoletnega pro-
jekta ReKS, ki je kratica za redefiniranje vloge krajevnih sku-
pnosti. Slednjim smo predvsem želeli dati več pristojnosti, 
dosežena je bila tudi pomembna sprememba njihovega fi-
nanciranja. Sredstva so se močno povečala. Pod upravo kra-
jevnih skupnosti je prišlo vzdrževanje zelenih površin, eko-
loških otokov, parkirišč, otroških igrišč ... Za vzdrževanje že 
prejemajo sredstva, večje projekte pa bomo še vedno delali 
skupaj, ker je od krajevnih skupnosti nemogoče pričakovati, 
da bi jih lahko financirali sami. V spremembo odloka je bilo 
dodanih tudi nekaj dodatnih možnosti soodločanja. Pred-
vsem si mi zdi pomembno, da odslej podajajo mnenja pri 
odprodajah zemljišč, ukinitvah javnega dobra, vnaprej pa si 
želimo, da bi imeli vpliv tudi pri zemljiških, geodetskih izme-
rah. Kar pomemben del na področju urejenosti krajev smo 
prenesli na krajevne skupnosti, kjer se bodo ljudje skupaj laž-
je odločali, kaj je tisto, kar potrebujejo. Z vsem tem želimo 
ponovno opolnomočiti krajevne skupnosti, jim dati večjo ve-
ljavo in tako občanom poslati tudi jasen signal, da je najprej 
pomembno, kako sodelujemo v svojem kraju, nato naprej na 
nivoju občine in širše.

 Ͱ Kakšen bo – glede na to, da so marsikje težko dobili kan-
didate za svete krajevnih in vaških skupnosti – po vašem 
mnenju interes za opravljanje vseh teh dodatnih nalog?
S spremembami odloka so uvedene tudi sejnine za svete 
krajevnih skupnosti, ki so izenačene s sejninami odborov in 
komisij občinskega sveta. Omejene so na štiri seje na leto. 
Sveti krajevnih skupnosti se bodo lahko sami odločili, ali si 

jih bodo izplačevali ali ne. Pri vseh tistih, ki želijo biti v mikro 
lokalni skupnosti aktivni dobronamerno, po mojem mnenju 
sejnina ne bo imela vpliva. Se pa z njo da neka vrednost temu 
delu. Če ne bomo imeli kandidatov, pa bo to zelo veliko pove-
dalo o stanju družbe. S tem odlokom smo v resnici pristopili 
k temu, da se jim dajo funkcije, da se poiščejo področja, kjer 
krajevne skupnosti po zakonodaji lahko razvijajo svoj pogled, 
svoje delo.

 Ͱ Seznanili ste se s poročilom nadzornega odbora občine. 
Kakšno je sodelovanje?
Imamo zelo delaven nadzorni odbor, ki področje pregleduje 
širše, kot bi morda kdo mislil, da je njihov delokrog. Hkrati 
pa v tem ostaja zelo strokoven. Z njihovimi priporočili se na 
občini v veliki večini strinjamo.

 Ͱ Omenili so tudi ukrepe zaradi prisotnosti plina radona 
na Svetju na območju vrtca in šole v Medvodah. Kakšno je 
stanje, načrtujete kakšne dodatne ukrepe?
Radon je na tem območju prisoten že več desetletij in verjetno 
ga je bilo še več, saj nikoli niso bili izvedeni ukrepi za njego-
vo zmanjšanje. V zadnjih letih je občina na najbolj rizičnih 
točkah izvedla dodatne ukrepe: namestili smo dodatno pre-
zračevanje, s čimer se je znižala vsebnost radona, največ pa 
lahko naredimo z zračenjem prostorov. Pri energetski sana-
ciji vrtca in šole bomo še posebno pozorni, da bomo najučin-
kovitejše ukrepe še dodatno izvedli. Zelo težko se ga je znebiti 
v celoti. Meritve izvaja država. Vrednosti radona so ponekod 
presežene za deset odstotkov, ponekod pa tudi za tristo- do 
štiristokrat. Poudaril bi, da se to meri v javnih zavodih, redko 
kdo pa to meri doma. S tem želim povedati, da je celotno po-

Nejc Smole, župaN občiNe medvode

Krajevnim skupnostim več pristojnosti
Iz pogovora z županom: Občinska uprava se je preselila nazaj – Spremembe v delovanju 
krajevnih skupnosti – Drugič sprejeta celostna prometna strategija – Tretji stacionarni 
radar bo na Seničici – Plovbni režim na Zbiljskem jezeru in pot okrog njega

maja bertoNcelj

Župan Nejc Smole je na Večeru športa čestital medvoškim 
športnicam in športnikom, ki so zaznamovali preteklo leto.  
/ Foto: Peter Košenina
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dročje precej slabo pokrito. Občina Med-
vode ni med najbolj obremenjenimi 
občinami z radonom. Vsekakor bomo 
nadaljevali ukrepe, ki so se in se bodo 
izkazali kot dobri.

 Ͱ Sprejeli ste drugo celostno prome-
tno strategijo občine. Kaj prinaša?
Smo ena prvih občin, ki smo jo spreje-
li že drugič. To je ena izmed strategij, 
ki pomembno zaznamuje prihodnje 
projekte. Kar nekaj ukrepov je bilo iz-
vedenih že iz prve strategije: od izpo-
soje električnih koles do Prostoferja, 
brezplačnih prevozov ..., je pa še veliko 
možnosti za izboljšave. Te vidimo v do-
grajevanju varnih peš in kolesarskih 
poti, razširitvi mreže izposoje električ-
nih koles ... To so manjši ukrepi, ki jih 
lahko naredi občina, ostajajo pa odprta 
večja vprašanja, vezana na vsakodnev-
no migracijo v Ljubljano, torej cestna in 
železniška infrastruktura. Na to lahko 
ves čas opozarjamo, iščemo rešitve, ne 
moremo pa mi sprejemati odločitev na 
ravni države.

 Ͱ Pred kratkim je prišlo do spre-
memb prometne ureditve v Mednu in 
Stanežičah, kar bi lahko imelo vpliv 
tudi na obremenitev lokalnih cest v 
Medvodah, predvsem skozi Pirniče.
Ta sprememba prometnega režima ne-
posredne povezave z Medvodami nima, 
ima po posredno, saj bomo ob poslabša-
nju prometnih razmer na tem območju 
imeli še več prometa skozi Pirniče, ki 
ga je že zdaj veliko. Tamkajšnji krajani 
opozarjajo na prometno varnost. Raz-
mišljamo o postavitvi stacionarnega 
radarja tudi v Pirničah, da se zagotovi 
vsaj upoštevanje hitrosti, če se že ne 
more manjši pretok.

 Ͱ Na seji ste omenili, da boste staci-
onarne radarje nameščali tam, kjer 
bodo potrebo po tem prehodno potr-
dile analize, pridobljene z merilnikov 
hitrosti. Kje so kritične točke?
Jih je več, a pri tem je treba gledati tudi 
obremenjenost cest. Brez tega, da bi bil 
na podlagi analiz z merilnika hitrosti 
zaznan večji porast prekoračitev hitro-
sti, v postavitve stacionarnih radarjev 
ne bomo šli. Na območju občine imamo 
dve državni cesti: Ljubljana–Kranj in 
Medvode–Vodice. Ti sta zagotovo najbolj 
obremenjeni. Sledijo cesta skozi Pirniče, 
Pirniče–Trboje in Medvode–Sora–Škofja 
Loka. To so naše glavne cestne prome-
tnice in na njih je treba spremljati pro-
metni tok. Imajo prednost pri obravnavi. 
Prikazovalnike hitrosti imamo trenutno 

nameščene na več kot desetih lokacijah, 
stacionarna radarja sta dva: v Vašah in 
pri centru starejših. Pripravlja se tretji, 
ki bo na Seničici. Tam so bile izmerjene 
večje prekoračitve hitrosti. Na leto bomo 
namestili največ eno do dve škatli.

 Ͱ Z aprilom so stopile v veljavo višje 
cene oskrbe v vrtcu. Cene zdaj uskla-
jujete vsako leto.
Občinski svet je sprejel odločitev, da 
vsako leto na marčevski seji uskladi 
cene, kar pozdravljam. Pri vrtcu, kjer 
strošek dela predstavlja več kot 75 od-
stotkov vseh stroškov, je logično, da je 
ob spremembah pri plačah prišlo tudi 
do tega povečanja.

 Ͱ Iz nekaterih občin že prihajajo in-
formacije, da se število otrok v vrtcu 
in šolah zmanjšuje. Kako je v Medvo-
dah?
V Medvodah s tem, da bi imeli prazne 
vrtce ali šole, na srečo nimamo težav. 
Opažamo pa, da je pritiska manj. Tudi 
če gledamo generacije v šolah, ne more-
mo reči, da se povečujejo, prej obratno. 
Vseeno menim, da so Medvode pod ta-
kšnim pritiskom priseljevanja, da o re-
snem zmanjševanju v prihodnje ne mo-
remo govoriti. Morda le ne bomo imeli 
izrednih razmer, ki so že bile, ko je bila 
prostorska stiska v vrtcih in šolah veli-
ka. Na ravni države smo prišli z 21 tisoč 
rojstev letno na 15 tisoč, tako da drugače 
ne more biti.

 Ͱ Pripravlja se odlok o določitvi 
plovbnega režima na Zbiljskem jeze-
ru. Kaj bo prinesel?
Doslej ga ni bilo, je pa bil dolgoletna 
želja predvsem Turističnega društva 
Zbilje. Poenostavljeno povedano, gre za 
nek dogovorjen red plovbnega režima 
na jezeru. Predvideva se, da bi nad tem 
bedelo ali javno podjetje ali koncesio-
nar. Z zanimanjem pričakujem, kakšna 
bo odločitev občinskega sveta glede 
tega. Osnutek je bil svetnikom predsta-
vljen in nanj je bilo podanih zelo veliko 
pripomb. Že na sami seji se mi je zato 
zdelo primerno predlagati ustanovitev 
delovne skupine, sestavljene iz pred-
stavnikov svetniških skupin, ki bodo 
pripravili predlog, ki bo deležen čim šir-
še podpore.

 Ͱ Kako pa kaže pešpoti okrog Zbilj-
skega jezera? Je kakšen napredek?
Je, čeprav nam ga ne priznavajo. Poti 
okrog Zbiljskega jezera ne bi nikoli bilo, 
če bi občina s takšnim tempom, kot je 
bilo to v preteklosti, nadaljevala z nešči-
tenjem trase te poti. V zadnjem letu nam 

je uspelo pridobiti dva pomembna odse-
ka. Dosegli smo dogovor z lastnikom ze-
mljišča in investitorjem v Zbiljah takoj za 
mostom, da bomo ponovno pridobili pot 
do gozda, kjer je nekdaj že bila. Na smle-
ški strani pa smo za del pod cerkvijo z no-
vim investitorjem, ki tam gradi, dosegli 
dogovor, da se ta cesta prenese v last ob-
čine, in vmes zagotovili povezavo, hkrati 
pa si odmerili tudi še kos zemljišča tik ob 
obali jezera, če bi morda kdaj pot potekala 
tam. Želimo si bolj aktivnega sodelovanja 
vseh štirih krajevnih skupnosti, ki mejijo 
na to pot, da pridejo s predlogi. Treba je iti 
korak za korakom. Najprej moramo do-
biti prijetno sprehajalno pot, ki jo bomo 
z veseljem uporabljali najprej tisti, ki na 
tem območju živimo.

 Ͱ Omenili ste, da bi ta pešpot lahko 
rešila tudi težave prebivalcev ob Go-
renjski cesti, kjer ni varne poti za pe-
šce.
Ta problem obstaja že dolgo. Rešitev bi 
lahko našli, če bodo dobro voljo imele 
Savske elektrarne, da bi na tem delu 
uredili pešpot. Ob Gorenjski cesti varne 
možnosti po mojem mnenju za to ni.

 Ͱ Je kaj novega glede gradnje kanali-
zacijskega omrežja na Senici?
Do 17. aprila je objavljen že tretji javni 
razpis za izgradnjo fekalne kanalizacije 
in obnove javnega vodovoda v naseljih 
Zg. in Sp. Senica. Resnično se trudimo in 
tudi na ministrstvu so potrpežljivi, tako 
da bodo čakali še do konca aprila, če bo 
tokrat vendarle uspešna izbira izvajal-
ca. Pogovori so potekali tudi s podjetjem 
Voka Snaga, kako bi v tem primeru lah-
ko čim hitreje potekala gradnja, da bi 
pravi čas lahko črpali odobrena evrop-
ska sredstva, ki jih je kar milijon evrov. 
Če bo razpis uspešen, upanje je, sicer pa 
na ta denar lahko pozabimo.

 Ͱ Kako uspešna je bila spomladan-
ska čistilna akcija Skupaj očistimo 
Medvode?
Nekoliko nam je ponagajalo vreme, 
tako da je bila akcija izvedena v nado-
mestnem terminu. Celotnega programa 
z osnovnimi šolami zato nismo mogli 
izpeljati, je pa kljub temu prišlo veliko 
otrok. Občani so pokazali veliko dobre 
volje. Čistilne akcije se jih je udeležilo več 
kot petsto. Hvala vsem, ki so pomagali. 
Oblačno sobotno dopoldne smo prežive-
li skupaj in pobrali več kot 30 kubičnih 
metrov odpadkov. Zelo veliko jih je pred-
vsem ob prometnicah, absolutno preveč. 
Odziv je bil dober in upam, da bomo na 
ta način nadaljevali tudi prihodnje leto.
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Učenci Podružnične osnovne šole v Sora so se 20. marca zbra-
li na odprtju nove avtobusne postaje in kolesarnice, ki so ju 
pozimi pridobili pred šolsko stavbo. Sredstva za njuno izgra-
dnjo je prispevalo domače podjetje Brinox.
POŠ Sora v letošnjem letu obiskuje 97 otrok. Večina jih v šolo 
pride peš, s kolesom ali z avtobusom javnega prometa. Okrog 
deset otrok iz Trnovca in Dola v šolo in iz nje vozi šolski avto-
bus. Nova pridobitev je lesena in se stilsko ujema z učilnico na 
prostem, ki so jo lani postavili s sredstvi iz participativnega 
proračuna Občine Medvode. Ideja za postavitev kolesarnice in 
avtobusne postaje se je porodila pred dvema letoma. »Krajevna 
skupnost Sora nas je takrat povabila na sestanek, na katerem 
so predstavili pobudo, željo za postavitev postaje in kolesarni-
ce. Takoj smo bili pripravljeni pomagati, saj se podjetje Brinox 
ima za del lokalne skupnosti in z njo moramo sodelovati. Ne 
gre za prestižen projekt, ampak del majhne zgodbe, v kateri z 
veseljem sodelujemo,« pravi direktor podjetja Brinox Uroš Ku-
šar. Krajevna skupnost Sora je v projektu odigrala povezovalno 
vlogo med šolo in njimi. »V skupnosti, v kateri sobivamo šola, 
krajani in lokalna podjetja, nam je v tem primeru takoj prišlo 
naproti podjetje Brinox. Največja vrednost krajevne skupnosti 
je to, da take projekte prepozna in nato poveže deležnike,« je po 
odprtju dejala predsednica KS Sora Tina Sojer.

Za območje krajevne skupnosti Sora obstajata še dve ideji, ki 
bi povezali šolo, Občino Medvode in krajane in pri katerih bi 
lahko sodelovalo tudi podjetje Brinox. Gre za izgradnjo igrišča 
za šolo in kolesarsko stezo, ki je podjetju v velikem interesu, 
saj podpira trajnostno mobilnost.

Avtobusa ne bodo čakali na dežju
Denar za postavitev nove avtobusne postaje in kolesarnice je prispevalo domače 
podjetje Brinox.

Peter Košenina

Otroci iz Dola in Trnovca, ki se v šolo in domov vozijo s šolskim 
avtobusom, nanj ne bodo več čakali na dežju. / Foto: Peter Košenina

Nazaj v občinski stavbi

Občinska uprava Občine Medvode se je lani v začetku de-
cembra zaradi prenove občinske stavbe začasno preselila v 
Športno dvorano Medvode. Po dobrih treh mesecih so z apri-
lom ponovno dosegljivi v občinski stavbi na naslovu Cesta 
komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, čeprav je tam še grad-
bišče.
Poslujejo v prvem, drugem in tretjem nadstropju občinske 
stavbe, saj bodo v pritličju obnovitvena dela potekala še do 
konca poletja. Vstop v občinsko stavbo je možen pri zadnjem 
vhodu, torej iz smeri Medvoškega loka. »Trudili se bomo, da 
bo poslovanje s strankami v preostalem času prenove čim 
manj moteno, vseeno pa vas prosimo, da čim več storitev 
opravite elektronsko, s pomočjo spletnih obrazcev ali elek-
tronske pošte. Prosimo vas, da se na sestanke najavljate po 
elektronski pošti ali telefonu. Vsi, ki bi se pri nas želeli oglasi-
ti osebno, to lahko storite v času uradnih ur. Po urniku deluje 
tudi sprejemna pisarna Občine Medvode, ki je začasno vzpo-
stavljena v prvem nadstropju,« sporočajo z Občine Medvode.
Krajevni urad Medvode, ki je del Upravne enote Ljubljana, do 
zaključka prenove ostaja zaprt.

Vstop v občinsko stavbo je možen pri zadnjem vhodu, torej iz smeri 
Medvoškega loka. / Foto: Peter Košenina

Maja Bertoncelj
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»Zaradi povečanega prometa in neupo-
števanja omejitev hitrosti so v zadnjem 
času razmere na cesti skozi Pirniče po-
stale izjemno nevarne, zlasti za pešce 
in voznike, ki iz spodnjega dela Verja 
dostopajo na glavno cesto,« je v imenu 
podpisanih krajanov Verja poudaril To-
maž Plestenjak.

ZAHTEVE KRAJANOV
V dopisu navajajo, da je promet na glav-
ni cesti postal še bistveno gostejši zaradi 
del pri predoru Šentvid, posledično pa se 
vozniki, ki se želijo izogniti zastojem na 
vpadnici proti Ljubljani, množično preu-
smerjajo skozi Pirniče, izboljšanja pa tudi 
v prihodnjih letih ne pričakujejo. »Ob tem 
opažamo vse več neodgovorne vožnje z 
občutno prevelikimi hitrostmi. Kljub po-
stavljenim znakom za omejitev hitrosti, 
zebri ter ogledalom na križišču stanje ni 
zadovoljivo, saj prometna gostota in hi-
trosti vozil preprečujejo varno priključitev 
na glavno cesto ter prehod pešcev. Da so 
naše skrbi upravičene, dokazujejo tudi 
konkretni podatki. Dne 27. marca je me-
rilnik hitrosti na glavni cesti pokazal, da 
kar 72 odstotkov vozil vozi prehitro ter da 
so dnevne dosežene maksimalne hitrosti 
tudi več kot 80 km/h, rezultati pa so po-
dobni tudi ob ostalih dneh.«
Opozarjajo na potrebo po takojšnjem 
ukrepanju. »Od odgovornih zahteva-
mo takojšnjo omejitev hitrosti vozil na 
glavni cesti na tem odseku ter okrepljen 
nadzor spoštovanja omejitev, ureditev 
varnega in preglednega izvoza s ceste s 
spodnjega dela Verja na glavno cesto ter 

ureditev varnega prehoda za pešce čez 
glavno cesto na omenjenem odseku.«

NA OBČINI ODGOVARJAJO
Za odgovore smo se obrnili na Občino 
Medvode, kjer pojasnjujejo, da so v za-
dnjem obdobju aktivno pristopili k reše-
vanju prometne problematike na Verju, 
da zadevo spremljajo in bodo v prihodnje 
glede na rezultate in zmožnosti pristo-
pili tudi k dodatnim ukrepom za izbolj-
šanje prometne varnosti. »Na odseku 
ceste Medvode–Zgornje Pirniče v naselju 
Verje smo v zadnjega pol leta izvedli več 
ukrepov: s 7. oktobrom je bila zmanjšana 
omejitev hitrosti s 50 km/h na 40 km/h, 
6. novembra je bil nameščen prikazoval-
nik hitrosti Vi vozite v bližini objekta Ver-
je 12 (smer: Vikrče–Medvode), 21. decem-
bra pa še v bližini objekta Verje 8 (smer: 
Medvode–Vikrče). Spremenjena je bila 
horizontalna signalizacija – polna sre-
dinska črta, ki prepoveduje prehitevanje 
na tem odseku, poleg tega je bila posta-
vljena nova javna razsvetljava na obmo-
čju križišča, kar je izboljšalo vidljivost,« 
so predstavili izvedene ukrepe. Dodali so, 
da je to problematiko med pobudami in 
vprašanji v tem mandatu večkrat pouda-
ril že občinski svetnik Štefan Čebašek iz 
svetniške skupine Zeleni Slovenije – SD.
Nova prikazovalnika hitrosti omogočata 
analizo doseženih hitrosti vozil in štetje 
prometa. »Tako lahko natančno spre-
mljamo dogajanje v prometu na tem 
odseku. Pri interpretaciji podatkov je 
potrebno poznavanje širšega konteksta, 
najpomembnejši pa je podatek o povpreč-
ni doseženi hitrosti – in ta je za obdobje 
od 1. novembra do 3. aprila na enem me-

rilniku 42 km/h, na drugem pa 45 km/h,« 
odgovarjajo. Na občini se ne strinjajo, da 
se število vozil, ki se dnevno vozijo skozi 
Pirniče, v zadnjem času povečuje. »Lahko 
sporočimo, da števci prometa tej trditvi 
ne pritrjujejo. Vpliva del v šentviškem 
predoru nismo zaznali, bomo pa razmere 
spremljali še naprej, predvsem v luči mo-
rebitnega vpliva sprememb prometnih 
tokov zaradi novih prometnih režimov v 
mestni občini Ljubljana.« Rezultati anali-
ze meritev sicer kažejo, da na obeh meril-
nih točkah največ voznikov vozi med 41 
in 50 km/h, največji izmerjeni hitrosti pa 
sta bili na enem merilniku 95 km/h, na 
drugem pa celo 121 km/h.
Z občine sporočajo še, da lahko občani svo-
je predloge za poostreno kontrolo prometa 
podajo policiji s spletnim obrazcem, pobu-
de za pogostejše izvajanje kontrol pa tudi 
medobčinskemu inšpektoratu in redar-
stvu po e-pošti: inspektorat@radovljica.si.

Opozarjajo na prometno (ne)varnost
Krajani Verja opozarjajo na prometno problematiko na glavni cesti pri Gostilni 
Pr' Kral. Na občini odgovarjajo, da so aktivno pristopili k njenemu reševanju.

MAJA BERTONCELJ

Krajani Verja opozarjajo na nevarne razmere 
zlasti za pešce in voznike, ki iz spodnjega 
dela naselja dostopajo na glavno cesto.  
/ Foto: Tomaž Plestenjak

 www.sodelujinglasuj.si

za leti 2025/2026 

ČESA SI ŽELIŠ V 
SVOJEM KRAJU?

Predloge zbiramo do 6. maja 2025
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Nadzorni odbor je najvišji organ nadzora 
porabe javnih sredstev v občini. Predse-
dnik v tem mandatnem obdobju je mag. 
Matija Vojsk, MBA, ki je na začetku pred-
stavitve poročila svetnikom povzel, da 
je odbor pristojen za ugotavljanje zako-
nitosti in pravilnosti poslovanja in oce-
njevanja učinkovitosti in gospodarnosti 
porabe občinskih javnih sredstev. Člani 
nadzornega odbora so tudi Tibor Hren, 
dipl. oec., Mitja Starman, univ. dipl. ing. 
elektrotehnike, Ciril Sušnik,  mag. pra-
va in manag. neprem., ter Drago Perkič, 
univ. dipl. ekon., ki je v preteklem letu 
zamenjal Žana Marinkoviča, ki ni več ob-
čan Medvod.

PODALI PRIPOROČILA
V letu 2024 so opravili tri nadzore, in sicer 
organiziranosti in izvajanja notranjega 
revidiranja v občini, nad izvajanjem jav-
ne gospodarske službe vzdrževanja ob-
činskih cest na območju občine ter izbra-
nih postavk zaključnega računa občine 
za leto 2023. »Ugotovitve nadzora niso bile 
take, da bi bodisi o kršitvah ali o nepravil-
nostih morali obveščati organe izven ob-
čine, kar pomeni Ministrstvo za finance 
in Računsko sodišče Republike Sloveni-
je. Ugotovitve ob siceršnjem pozitivnem 
odrazu pa izkazujejo nekatere zadeve, ki 
jih je vredno izpostaviti in na katere smo 
dali priporočila. Kot osnovno usmeritev 
nadzornega odbora poleg nadzora zako-
nitosti povzemam tudi neke vrste pripo-
ročilno oziroma usmerjevalno vlogo za 
delovanje občine, prepoznavanje tistih 
zadev, ki so vredne posebne pozornosti. V 
tem še posebej vidimo smisel in namen 
našega delovanja,« je dejal mag. Vojsk. 
Zahvalil se je županu in zaposlenim v 
občinski upravi za odzivno in tvorno so-

delovanje ter to povezal z upoštevanjem 
zunanjih dejavnikov, ki so vplivali na ob-
čino (poplave, spreminjanje zakonodaje), 
in obsežnih kadrovskih sprememb v ob-
činski upravi, ki so vplivale na pridobiva-
nje informacij za izvedbo nadzorov.

VPRAŠANJA GLEDE RADONA
V razpravi so imeli svetniki vprašanja, 
vezana le na poročilo o izvajanju nadzo-
ra notranjega revidiranja v občini, kon-
kretno na priporočilo nadzornega odbo-
ra občini, naj preveri prisotnost radona 
v vseh vzgojno-izobraževalnih zavodih. 
Predsednik odbora je v tem poročilu na-
mreč omenil tudi časovnico in način 
izvedbe namestitve prezračevalnih na-
prav v enoti Vrtca Medvode na Svetju in 
Osnovne šole Medvode zaradi povečane 
prisotnosti tega plina ter priporočilo za 
preveritev prisotnosti tega plina v vseh 
vzgojno-izobraževalnih enotah v obči-
ni. Župan Nejc Smole je odgovoril, da je 
radon na tem območju prisoten že več 
desetletij in da meritve redno izvaja Na-
cionalni inštitut za javno zdravje. Dodal 
je, da so najboljši ukrepi redno prezra-
čevanje prostorov, zatesnitev stika med 
steno in tlemi ter namestitev prezrače-
valnih naprav, kar so že izvedli.
Mag. Vojsk je za Sotočje izmed vseh treh 
nadzorov posebej poudaril prav nadzor 

notranjega revidiranja občine in nje-
nih javnih zavodov ter ob tem potrebno 
okrepljeno sodelovanje med županom, 
izvajalcem notranjega revidiranja, pred-
stojniki ter sveti zavodov in nadzornim 
odborom. »Med drugim smo ugotovili, 
da občina ni dovolj seznanjena z notra-
njim revidiranjem javnih zavodov, ka-
terih ustanoviteljica je. Priporočili smo 
tudi, naj v potrjevanje predlaganih vse-
bin revidiranj vključi tudi svete javnih 
zavodov, katerih ustanoviteljica je, ter se 
seznanja z ugotovitvami notranjih revi-
diranj in naj o izvajanju ukrepov poroča 
nadzornemu odboru.«
Poročilo nadzornega odbora za leto 2024, 
prav tako kot tudi poročila za pretekla 
leta, je objavljeno na spletni strani Ob-
čine Medvode pod zavihkom Organi ob-
čine, Nadzorni odbor. Nadzorni odbor 
je konec lanskega leta sprejel program 
dela za letošnje leto. Takrat so potrdili 
dva nadzora, in sicer Nadzor participa-
tivnega proračuna občine v letih 2023 in 
2024 in Nadzor izvajanja izbirne javne 
gospodarske službe javna razsvetljava za 
leti 2023 in 2024. Po besedah mag. Voj-
ska bodo program predvidoma razširili 
še vsaj za en nadzor. »Naš cilj je delo, ki 
bi bilo proaktivno usmerjeno v izboljša-
ve delovanja občine, in ne zgolj v iskanje 
krivcev,« je zaključil.

Nezakonitosti niso ugotovili, navedli pa priporočila
Občinski svetniki so se seznanili s poročilom o opravljenem delu Nadzornega odbora 
Občine Medvode v letu 2024.

MAJA BERTONCELJ

V nadzornem odboru v tem mandatnem obdobju so: (od leve) Drago Perkič, ki je v preteklem 
letu zamenjal Žana Marinkoviča, ki ni več občan Medvod, Tibor Hren, Ciril Sušnik, Mitja 
Starman in Matija Vojsk, ki je predsednik. / Foto: Peter Košenina

»Naš cilj je delo, ki bi bilo 
proaktivno usmerjeno v 
izboljšave delovanja občine, in 
ne zgolj v iskanje krivcev,« pravi 
mag. Matija Vojsk, predsednik 
Nadzornega odbora Občine 
Medvode.
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Občinski svet je potrdil Celostno pro-
metno strategijo Občine Medvode. To 
je strateški dokument za načrtovanje 
prometa s poudarkom na ukrepih za 
spodbujanje trajnostne mobilnosti. Na-
men je sprememba potovalnih navad 
in izboljšanje pogojev za hojo, kolesarje-
nje, javni prevoz ter alternativne oblike 
mobilnosti zaradi zmanjšanja obsega 
osebnega motornega prometa.
Sprejeta občinska celostna prometna 
strategija predstavlja drugo generaci-
jo tovrstnih strateških dokumentov, 
potem ko je občina prvo celostno pro-
metno strategijo sprejela v letu 2017. 
»Nova občinska celostna prometna 
strategija sledi predhodno zastavlje-
nim ciljem po trajnostno zasnovanem 
razvoju prometa v občini, z upošteva-
njem novih prometnih izzivov, ki so se 
pojavili v vmesnem času,« je zapisano. 
Pojasnjeno je, da je bilo v preteklosti 
prometno načrtovanje osredotočeno 
predvsem na povečanje pretočnosti av-
tomobilskega prometa in širitev cestne 
infrastrukture. »Tak pristop je prispe-
val k naraščanju prometa in zmanj-
šanju kakovosti bivanja v mestih. V 
središču sodobnega pristopa na mesto 
osebnega avtomobila vstopi človek, ki 
mu je treba zagotoviti varnost v pro-
metu, dostopnost storitev, udobno in-
frastrukturo za hojo in kolesarjenje, 
časovno učinkovit in privlačen javni 
potniški prevoz in pester nabor okolju 
prijaznejših oblik mobilnosti.«
Akcijski načrt v okviru Celostne prome-
tne strategije Občine Medvode je izde-
lan za sedemletno obdobje 2025–2032. 
Razdeljen je na šest osnovnih stebrov 

mobilnosti: mestno jedro, hoja, kole-
sarjenje, javni potniški promet, mo-
torni promet in celostno prometno na-
črtovanje. Med seboj se povezujejo in 
prepletajo ter hkrati dopolnjujejo. Kot je 
navedeno, evropske izkušnje kažejo, da 

so mesta, ki izvajajo celostne prometne 
strategije, uspešnejša pri doseganju ra-
zvojnih ciljev, kar vodi v višjo kakovost 
bivanja in večjo gospodarsko uspešnost 
lokalnih skupnosti.
Občinska celostna prometna strategi-
ja je sofinancirana s sredstvi evropske 
kohezijske politike, v njej so upošte-
vani tudi minimalni standardi, ki jih 
predpisuje država, ki je dokument tudi 
dvakrat presojala. V pripravo strategije 
je bila vključena tudi javnost, od katere 
so na različne načine dobili pomembne 
podatke. Pripravljali so jo zunanji izva-
jalci, glavno vlogo pa so imeli prav pre-
bivalci občine Medvode.

Potrjena občinska celostna prometna 
strategija je eden od pogojev za kandidi-
ranje na nekaterih javnih razpisih, kot 
je bilo pojasnjeno, pa je Občina Medvode 
ena od prvih slovenskih občin, ki je ta 
dokument že potrdila.

Nova prometna strategija
Potrjena je Celostna prometna strategija Občine 
Medvode.

MAJA BERTONCELJ

Celostna prometna strategija Občine 
Medvode je strateški dokument za 
načrtovanje prometa s poudarkom 
na ukrepih za spodbujanje trajnostne 
mobilnosti. / Foto: Peter Košenina

Akcijski načrt je razdeljen na šest osnovnih stebrov mobilnosti: 
mestno jedro, hoja, kolesarjenje, javni potniški promet, motorni 
promet in celostno prometno načrtovanje.

NA KRATKO

MAJA BERTONCELJ

• Občina Medvode je začela nov cikel Sode-
luj in glasuj! –participativni proračun Obči-
ne Medvode za leti 2025 in 2026. Občinski 
svet je za izvajanje projektov v občinskem 
proračunu za omenjeni leti rezerviral 400 
tisoč evrov. Projekte bodo predlagali in iz-
glasovali občani. V teku je prva izmed štirih 
faz, ki so jo poimenovali Predlagaj. Še do 
6. maja lahko občani podajo predloge pro-
jektov, ki morajo ustrezati določenim krite-
rijem. Za pomoč je na voljo tudi občinska 
uprava. Kot pravijo, so kar nekaj predlogov 
že prejeli.
• Objavljen je bil Javni poziv k oddaji vlog 
za dodelitev nagrad študentom občine 
Medvode za leto 2024. Zagotavljajo se iz 
sredstev občinskega proračuna za uspešno 
zaključene akreditirane javno veljavne štu-
dijske programe prve, druge in tretje sto-
pnje, zaključene v obdobju med 1. januar-
jem in 31. decembrom 2024. Rok za prijavo 
se izteče 25. aprila.
• Projekt Zgodbe naših mokrišč, ki se je 
izvajal v Hrašah in na širšem območju LAS 
Za mesto in vas, se poteguje za naziv naj 
EU projekt 2025. Svoj glas lahko do 8. maja 
oddate na spletni strani EvropskaSredstva.
si https://evropskasredstva.si/eu-projekt-
-moj-projekt-2025/.

Medvoški občinski svetniki so sprejeli 
predlog Sklepa o določitvi cen vzgojno-
-varstvenih programov Vrtca Medvode in 
rezervacijah. S 1. aprilom so se tako cene 
za starše v povprečju povečale od 3,90 evra 
do 42,51 evra na mesec. Za prvo starostno 
obdobje je cena 685,30 evra na otroka, za 
drugo 486,28 evra, za kombinirani oddelek 
in oddelek tri- in štiriletnih otrok pa 559,52 
evra. Starši plačujejo največ 77 odstotkov 
cene, razporejeni so v dohodkovne razre-
de. Za čas odsotnosti otroka zaradi počitnic 
(v času od 1. junija do 30. septembra) ali za-
radi zdravstvenih razlogov do dveh mese-
cev letno lahko starši še naprej uveljavljajo 
rezervacijo v višini petdeset odstotkov zne-
ska, ki jim je določen z odločbo centra za 
socialno delo o višini plačila. Kot je poja-
snila Romana Epih, ravnateljica Vrtca Med-
vode, je predlagani izračun cen potreben 
zaradi politike dvigovanja plač zaposlenih 
v vzgoji in izobraževanju, poleg tega so se 
povečale tudi cene živil, surovin, energen-
tov in embaliranja, kar posledično vpliva na 
cene prehrane in drugih storitev. M. B.

Cene vrtca so višje
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Letošnja občinska čistilna akcija je potekala v soboto, 22. 
marca. Na 18 zbirnih mestih v vseh krajevnih in vaških sku-
pnostih se je zbralo več kot petsto prostovoljcev.
Skrb za okolje je pomembna, saj ima vpliv na zdravje in kako-
vost življenja ljudi. Brez nje prihodnje generacije ne bi imele 
dostopa do naravnih virov, kot so čista voda, čisto življenjsko 
okolje in svež zrak. Da bi bilo res tako, je potrebna okoljevar-
stvena vzgoja, česar se udeleženci čistilne akcije dobro zaveda-
jo, zato je med njimi veliko otrok in mladih, ki se je udeležijo 
s starši. Letos so se čistilni akciji nameravale priključiti tudi 
medvoške osnovne šole, a so v soboto, 15. marca, zaradi slabega 
vremena akcijo odpovedali. V Preski so se je teden dni pozne-
je vseeno udeležili nekateri učenci in učitelji. »Želimo, da so 
tudi naši učenci del skupnosti, zato sem jih pozval, naj se da-
nes prostovoljno udeležijo čistilne akcije. Želimo vzgajati ljudi, 
aktivne občane, ki sta jim mar okolje in lokalna skupnost,« je 
dejal Urban Pipan, učitelj geografije na OŠ Preska. Na akcijo je 

povabil učence sedmih razredov. »To je moja prva čistilna ak-
cija. Udeležujem se je, da bi nekaj naredila za skupnost. Očistili 
bomo travnik na Bonovcu. Čez leto skrbim, da smeti ne odme-
tavam v okolje. Tisti, ki jih, tega ne bi smeli delati, da bi bila 
narava lepša,« je povedala učenka 7. b razreda Pia Jazbec.
Osnovna šola Pirniče je bila edina od medvoških šol, ki je ob 
prestavitvi datuma čistilne akcije prestavila tudi delovno so-
boto. Zaradi slabe vremenske napovedi so bili nato prisiljeni 
odpovedati tudi sodelovanje 22. marca. Udeležili so se je lahko 
skupaj s starši. Kot v drugih krajevnih skupnostih so se tudi 

tam udeleženci akcije razdelili v skupine, ki so čistile posa-
mezna območja. »Največ smeti je za Savo. Ljudi tja ne morem 
poslati, ker odpadkov fizično ne morejo prinesti. Glavna na-
selja pokrijemo, največja težava pa je ob reki, kjer bi za čišče-
nje potrebovali mehanizacijo. Tam so kolesa in drugo železje 
in tam bo potrebna drugačna akcija,« pravi Vanja Židan iz 
TD Pirniče, ki je krajevni skupnosti pomagala pri logistiki. V 
Pirničah smo srečali več mladih udeležencev. »Pomembno se 
mi zdi, da tudi moji otroci spoznajo pomen čistilne akcije, da 
je to nekaj dobrega za naše okolje in kraj, v katerem živimo. 
Ne moremo le prejemati, kdaj moramo kaj tudi dati od sebe. 
Želim, da se tega naučijo že od malega. Najstarejši hodi v prvi 
razred, tako da razume, najmlajši ne, pa mu bo verjetno za-
nimivo. Gremo ven na svež zrak in to ne škodi,« je pojasnila 
Larisa Kompara Kern iz Sp. Pirnič, ki se je akcije udeležila z 
možem in tremi majhnimi otroki.

Vzgoja za čistejšo prihodnost
Udeleženci čistilne akcije so zbrali več kot 30 kubičnih metrov odpadkov. Odkrili so 
tudi nekaj divjih odlagališč v gozdovih.

Peter Košenina

Učenka 7. b razreda OŠ Preska Pia Jazbec se je čistilne akcije 
udeležila prvič. / Foto: Peter Košenina

na osemnajstih zbirnih mestih v vseh krajevnih 
in vaških skupnostih se je zbralo več kot petsto 
prostovoljcev.

Na dan čistilne akcije so okolico Lovskega doma v Preski čistili tudi 
člani Lovske družine Medvode. / Foto: Peter Košenina

Larisa Kompara Kern iz Sp. Pirnič se je akcije udeležila z možem in 
tremi majhnimi otroki. / Foto: Peter Košenina
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Na Občini Medvode so veseli dobrega odziva in velike udelež-
be občank in občanov, nekoliko manj pa, da se količina zbra-
nih odpadkov povečuje. Udeleženci akcije so jih pobrali več 
kot 30 kubičnih metrov, v zahvalo pa prejeli drobno pozor-

nost – igralne karte na recikliranem papirju, ki nagovarjajo z 
geslom Moč dobrih vezi skupnost gradi. Za odvoz je poskrbel 
Režijski obrat. Odkritih je bilo tudi nekaj divjih odlagališč v 
gozdovih.

Priznanje Jarcu in sorškim gasilcem
Poveljnik Civilne zaščite Medvode Franc Jarc je prejel srebrni znak Civilne zaščite, 
Prostovoljno gasilsko društvo Sora pa zlatega.

V začetku marca je v Festivalni dvorani v Ljubljani potekala 
regijska slovesnost ob dnevu Civilne zaščite s podelitvijo pri-
znanj posameznikom in organizacijam, ki so s svojim delom 
pomembno prispevali k zaščiti, reševanju in pomoči ob ne-
srečah. Med letošnjimi prejemniki sta tudi poveljnik Civilne 
zaščite Medvode Franc Jarc, ki je prejel srebrni znak Civilne 
zaščite, in Prostovoljno gasilsko društvo Sora, ki je prejelo zla-
ti znak.

Franc Jarc
Kot je zapisano v obrazložitvi, je Franc Jarc funkcijo poveljni-
ka CZ Občine Medvode prevzel v letu 2019. »Kot poveljnik CZ 
Medvode je vodil vse večje intervencije, v katerih je pokazal 
izjemno mero zavzetosti, poguma in strokovnosti, istočasno 
pa mu je uspelo povezati različne deležnike v zelo učinkovit 
sistem zaščite in reševanja v občini Medvode. Vodil je odziv 
občine na dogodke večjega obsega, ob epidemiji covida-19 v 
letih 2020 in 2021, kjer je vsakodnevno izvajal vodenje sistema 
zaščite in reševanja ter ostalih vključenih služb v kakovosten 
odziv občine. Prav tako je vodil odziv občine ob aviarni influ-
enci v letih 2020, 2021, 2022 in 2023, ob vetrolomih in neurjih 
ter vodil sile zaščite in reševanja ob različnih iskalnih akci-
jah. Posebno se je izkazal ob poplavah v letu 2023, ko je več 
tednov zapored vodil odziv občine na največje poplave v njeni 
zgodovini. Z njegovim ključnim prispevkom nam je uspelo v 
izjemno kratkem času stabilizirati stanje v občini, povezati 
in vključiti vse deležnike, ki so nudili pomoč in reševanje, 
istočasno pa je s svojim vodenjem vzbujal zaupanje in stro-
kovnost v službe zaščite in reševanja Občine Medvode.«

PGD Sora
Ob visokem jubileju, 120-letnici društva, je zlati znak Civilne 
zaščite prejelo tudi Prostovoljno gasilsko društvo Sora. V ime-
nu društva sta priznanje prevzela poveljnik Damir Gaber in 
pomočnik poveljnika za radijske zveze Jan Tomšič. Kot eno 
izmed šestih prostovoljnih gasilskih društev, povezanih v Ga-
silsko zvezo Medvode, PGD Sora izvaja javno gasilsko službo 
v medvoški skupnosti. Že 120 let pomaga občanom v svojem 
požarnem okolišu in sodeluje na večjih intervencijah po celo-
tni občini ter širše. Društvo kot del sistema zaščite in reševa-
nja dobro sodeluje z drugimi členi v verigi pomoči občanom 
in tudi pri vseh večjih naravnih nesrečah, s katerimi se spo-
pada Civilna zaščita Medvode.

MaJa BertoncelJ

V imenu PGD Sora sta priznanje prevzela poveljnik Damir Gaber 
(levo) in pomočnik poveljnika za radijske zveze Jan Tomšič.  
/ Foto: Gašper Stopar, arhiv Občine Medvode

Številni starši se zavedajo, da je okoljevarstvena vzgoja pomembna. 
Fotografija je nastala v Valburgi. / Foto: Peter Košenina

Čez zimo se ob cesti nabere veliko smeti, ki jih ljudje vržejo skozi 
okna avtomobilov. / Foto: Peter Košenina
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15. - 17. 5. 
Kulturni festival 
“Legende 
#medvodami”

3. 5. ob 20.00 / SOBOTA
Klub Jedro

Koncert RIOT, 
Crystal Viper, 
Metalsteel

25. 4. ob 18.00 / PETEK
Kulturni dom Medvode

Vstopnice po 16 eur 
 TIC Medvode, 

BAR KULTURE 313,6 
in na blagajni KULTURNEGA DOMA 

 uro pred koncertom

Tomaž Hostnik in Matija Krečič sta 
vsak zase že prekaljena, klasično izo-
bražena glasbenika – inštrumentalista, 
skladatelja, aranžerja – ki pa se pros-
todušno sprehajata med različnimi 
glasbenimi žanri. 

Četverec preigrava največje hite Me-
tallice kot so Master of Puppets, Enter 
Sandman, Nothing Else Matters in Fuel. 
Seveda ne bodo ostali ravnodušni niti 
največji Metallica feni.

S ponosom najavljamo koncert 
legendarne ameriške heavy metal 
zasedbe RIOT, ki letos praznuje 50 
let delovanja!

KINO DAN za otroke
Miraculous Pikapolona 
& Črni maček

25. 4. ob 21.00 / PETEK
Klub Jedro

Koncert Unforgiven4 
- Metallica Tribute

Vstopnice na mojekarte.si  ter Petrol
predprodaja - 15,00 EUR

Vstopnice  na vseh prodajnih mestih 
Eventim

Vstopnice  na vseh prodajnih mestih 
Eventim

23. 5. ob 21.00 / PETEK
Klub Jedro

Masharik + Ember

11. 4. ob 20.00 / PETEK
Kulturni dom Medvode
GLASBENI ABONMA 
IN IZVEN

HOSTNIK pa 
KREČIČ

Na stičišču kulture in umetnosti, 
v objemu dediščine  in narave, bo 
kulturni festival Legende #medvodami 
ponudil izjemne glasbene poslastice 
in zabavne vsebine za vse starosti in 
okuse: Maja Keuc z osnovnošolskimi 
zbori, Godba Medvode, kino, uganke 
z nagradami, krožna tematska pot 
KULtura, Okusi sotočja…

Gorenjska skupina Masharik je eno 
največjih glasbenih odkritij zadnjih 
nekaj let. Kdor še ni slišal za EMBER, 
mu lahko povemo, da so prasketajoča 
spojina indie rockenrola štirih 
mušketirjev.

Mišje uganke izpod Triglava, Odgovori 
na vprašanje in sodeluj v nagradnem 
žrebanju. Kartonček lahko prevzameš 
in oddaš v TIC Medvode in Baru kulture 
313,6 do 15. maja. 
#180letrojstvaJakobaAljaža

Vstopnice: 3 eur za otroke, 
5 eur za odrasle

TIC Medvode,
BAR KULTURE 313,6

in na blagajni KULTURNEGA DOMA 
uro pred predstavo
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Dolgoletni direktor zadruge Milan Sobočan se je ob koncu lan-
skega leta upokojil, na direktorskem mestu ga je z letošnjim 
1. januarjem zamenjala Simona Gaber, ki je sicer v zadrugi 
zaposlena že od leta 2001. Nova direktorica se je zadružnikom 
prvič predstavila na nedavnem občnem zboru, na katerem so 
med drugim sprejeli poročila o lanskem poslovanju zadruge 
in poslovni načrt za letos.

Lani manjši odkup živine
Kot sta po zboru povedala predsednik zadruge Janez Šušteršič 
in direktorica Simona Gaber, je zadruga lani poslovala uspešno, 
s 13.940 evri dobička, ob tem pa je kmetom izplačala skupno 
21 tisoč evrov superrabata in zaposlenim nagrado. Na podlagi 
članske izkaznice, s pomočjo katere beležijo vse nakupe članov 
v zadružnih trgovinah, je superrabat prejelo kar 85 odstotkov 
članov. Skupni prihodki zadruge so znašali nekaj manj kot 16,2 

milijona evrov in so bili za tri odstotke nižji kot leto prej. Pri-
hodki so se najbolj zmanjšali pri odkupu goved, teh so lani od-
kupili 3593, kar je bilo 495 ali 12 odstotkov manj kot leto prej. Na 
nižji odkup živine je najbolj vplivala suša v letu 2022. Kmetje so 
takrat zaradi pomanjkanja krme prodali tudi precej plemenske 
živine, posledica tega je bila lani bistveno manjša ponudba ži-
vine na trgu. Ob vsem slabem je bilo tudi nekaj dobrega: zaradi 
manjše ponudbe se je nekoliko popravila odkupna cena.
Odkup surovega mleka je znašal nekaj več kot enajst milijo-
nov litrov in je bil malenkostno manjši kot leto prej. Povpreč-
na odkupna cena za kmete je bila malenkost višja kot leto 

prej, a je med letom počasi naraščala in je ob koncu leta zna-
šala skoraj 51 centov za liter ali štiri cente več kot decembra 
predlani. Število kmetij, ki oddajajo mleko, se je stabiliziralo, 
lani je zadruga odkupovala mleko od 62 kmetij.
Največ prihodkov (36 odstotkov) je zadruga ustvarila z ma-
loprodajo, v kateri so še povečali ponudbo lokalnih prehran-
skih izdelkov; struktura prodaje pa se je izrazito nagnila v 
korist »ljubiteljskemu« programu.

imajo načrte, a so v mirovanju
V zadrugi lani ni bilo večjih investicij pa tudi letos jih ne na-
črtujejo. »To še ne pomeni, da nimamo načrtov, imamo jih, 
a so v mirovanju, ker za izvedbo niso izpolnjeni prostorski in 
infrastrukturni pogoji,« je dejal predsednik Janez Šušteršič 
in dodal, da si zelo prizadevajo medsebojno povezati stavbo 
Železnine in stavbo, kjer sta trgovina in uprava zadruge, a je 
to povezano s prestavitvijo občinske ceste. S povezavo stavb bi 
dobili dodatne prostore in združili prodajalni.

Kmetijska zadruga ima novo direktorico
Z letošnjim prvim januarjem je vodenje Kmetijske zadruge Medvode prevzela Simona 
Gaber. Zadruga je tudi lani poslovala pozitivno, ob tem pa je kmetom izplačala tudi 
superrabat in zaposlenim nagrado.

Cveto ZapLotnik

Predsednik zadruge Janez Šušteršič in nova direktorica Simona 
Gaber / Foto: Primož Pičulin

v zadrugi je tudi letos glavni cilj pozitivno 
poslovanje. načrtujejo, da bodo odkupili vsaj 
4070 goved ali 477 več kot lani in malenkostno 
več mleka kot lani – 11,35 milijona litrov.

Delo v urejenem in stabilnem podjetju 

Konkurenčno plačilo

Nagrade za uspešnost, božičnico

Prosti vikendi in prazniki

ČISTILEC - UREJEVALEC NOTRANJIH PROSTOROV (M/Ž)

Dobrovita smo socialno usmerjeno invalidsko podjetje, ki nudi urejeno in stabilno delovno
okolje svojim zaposlenim. Socialna varnost, kvalitetna storitev in dobri odnosi med nami
in z naročniki so vrednote, ki jih živimo in udejanjamo vsak dan.

preko spleta: dobrovita.com/zaposlitev 
e naslov: zaposlitev@dobrovita.com 
Za več informacij lahko pokličete: 051 342 180 (Neža)

PRIJAVA: 
Če se najdete v opisu, se nam javite!

Kraj dela: Zgornji Brnik 
Delovnik: 20 urni delovnik 
Delovni čas: Popoldanski delovni čas 

Nudimo: 

Izvajamo zahtevnejša in manjša šiviljska popravila 
na industrijskih strojih z izkušenimi šiviljami.

POTREBUJETE ŠIVILJSKO POPRAVILO?

Zoisova 1, Kranj – sprejem v trgovini LENY

Profesionalna 
šiviljska 
popravila 
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Nagrajenci križanke iz revije Sotočje 
št. 3 so: Nejc Prijatelj, Anja Turha in 
Mišo Radman, vsi iz Medvod. Geslo 
je bilo Za zaščito in toploto. Čestitke!

Nagradili trinajst izjemnih učencev
V Rotary klubu Medvode so podelili nagrade in priznanja izjemnim učencem 
medvoških osnovnih šol.

Prireditev je tradicionalna. Prvič so jo 
izpeljali leta 2006. V tem času je prizna-
nje Rotary kluba prejelo že lepo število 
učencev, ki so izstopali po svojih pozi-
tivnih lastnostih.

Krojili bodo prihodnost
Letošnje nagrajence so razglasili zadnji 
dan marca v Klubu Jedro. Slovesnost 
je bila namenjena izjemnim učencem 
štirih osnovnih šol v občini Medvode, 
ki so bili izbrani, ker so bodisi izrazite-
je usmerjeni v skupnost, se zanimajo 
za svet in sošolce, izstopajo po srčnosti, 
pripravljenosti pomagati sošolcem bo-
disi so vsestransko dejavni, razgledani, 
uspešni na različnih področjih ter si pri-
zadevajo za boljši jutri. »Letošnja priredi-
tev je že 19. po vrsti in je poseben dogodek 

našega Rotary kluba, ki se ga vsako leto 
veselimo, ker damo priznanje najbolj-
šim in najbolj perspektivnim učencem 
medvoških osnovnih šol. To so tisti, za 
katere verjamemo, da bodo krojili priho-
dnost. Naši prvi nagrajenci so danes od-
rasli ljudje in jih večkrat srečamo v raz-
ličnih podjetjih in ustanovah. Večinoma 
so zelo uspešni ljudje, ki so tudi kasneje, 
ko so prišli iz osnovne šole, gradili našo 

skupnost, tako da je vsem nam bolje. Ni 
dovolj pozdraviti samo učencev, ki so se 
vse leto in vsa leta prej trudili na raz-
ličnih področjih postati dobri, najboljši. 
Zahvaliti se moramo tudi staršem, ki so 
otrokom, mladostnikom posvetili toliko 
truda in energije ter jih spodbujali, da 
so to lahko postali. Zahvala tudi ravna-
teljem in učiteljem,« je povedal Tomaž 
Kern, predsednik Rotary kluba Medvode 
v obdobju 2024–2025.
Rotary organizacija je velika. V Slove-
niji je več deset klubov in na prireditvi 
v Medvodah je bil tudi Miro Štravs, gu-
verner Rotary Slovenija v tem letu. Prvi 
pozdrav je namenil osnovnošolcem, ki 
jim je bila namenjena prireditev, nato 
pa tudi vsem drugim prisotnim. »Slo-
gan letošnjega rotarijskega leta je Ča-
rovnija Rotaryja (The Magic of Rotary). 
Vsi imamo radi malo čarovnije, ne gle-
de na leta. To, kar dela Rotary klub, je en 
del te čarovnije: deli srečo in tisti, ki jo 
prejmejo, delijo zadovoljstvo in veselje. 
Upam, da bo teh čarovnij v prihodnje 
še veliko,« je dejal. Zbrane je nagovoril 
tudi župan Medvod Nejc Smole.

letošnji nagrajenci
Najpomembnejši del prireditve je bila 
podelitev priznanj in nagrad. Prejeli so 
jih osmošolci Nia Stopar Novak, Živa 
Radšel in Aljaž Pestotnik (vsi OŠ Preska), 
Monika Dobnikar (POŠ Topol), Merima 
Salkić, Lenart Omejec Židan in Julija 
Jamšek Količ (vsi OŠ Medvode), Mark 

Porovne, Kalina Marušič in Beti Ott (vsi 
OŠ Simona Jenka Smlednik) ter Neža 
Remškar, Jakob Tome in Nik Pelak (vsi 
OŠ Pirniče).
Slovesnost je obogatil program, ki so ga 
pripravili učenci vseh medvoških osnov-
nih šol. Začele so ga učenke OŠ Preska 
Ajda Oblak, Carolina Šušteršič, Katja 
Čampa in Tjaša Kršinar, ki so se poime-
novale Preške prečke, saj so zaigrale na 
flavto. S plesno točko se je predstavila 
Neje Vavkman iz OŠ Pirniče. Pod vod-
stvom Bernarde Rakar je zapela Mladin-
ska vokalna skupina OŠ Medvode, svoj 
pevski talent pa je pokazala še Kalina 
Marušič, učenka solopetja iz OŠ Simona 
Jenka Smlednik. Rotary klub je znan po 
tem, da perspektivni mladini pomaga 
tudi s štipendijami. V nadaljevanju pro-
grama sta tako sledili umetniški točki 
štipendistk Rotary kluba Medvode Laure 
Calligaris in Anamarije Mihovec.
Ker se rotarijci zavedajo, da lahko že 
ena sam priložnost spremeni mlademu 
človeku življenje, so na kratko predsta-
vili še svoje dejavnosti.

Letošnji nagrajenci Rotary kluba Medvode / Foto: Maja Bertoncelj

Maja bertoncelj

v vrtcu Medvode bodo tudi letos organizi-
rali dan odprtih vrat in odprli vrata vsem, ki 
jih zanima, kje so, kdo so, kako poteka nji-
hov vsakdan. v vseh enotah vrtca jih lahko 
obiščete v torek, 22. aprila, med 10. uro in 
11.30. M. B.

Vrtec bo odprl vrata

Tomaž Kern, predsednik Rotary kluba 
Medvode / Foto: Maja Bertoncelj
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Izoblikujte si svoj svet priložnosti 
in začnite kariero v Brinoxu. 

www.brinox.si

BRINOX d.o.o.
Sora 21
SI-1215 Medvode
t:+386 1 361 97 30
HR@brinox.eu

Skreniraj QR kodo 
in obišči našo spletno stran 
https://www.brinox.si/zaposlitve. 
Prijavi se!

Zakaj izbrati Brinox?
• dolgoročna zaposlitev v stabilnem in rastočem podjetju
• uvajanje v delo ob strokovni podpori mentorjev in sodelavcev
• možnost kariernega in strokovnega razvoja
• izpopolnjevanja in dodatna izobraževanja
• delo v mladem kolektivu ter v urejenem sodobnem delovnem okolju
• stimulativno nagrajevanje in konkurenčno plačilo, izplačilo poslovne uspešnosti
• timsko delo in družabni dogodki z bogatim programom 
 (šport, zabava, pikniki, novoletni dogodki za zaposlene in njihove otroke, idr.)

v inženiringu: 
• Projektni inženir
• Projektni vodja
• Elektro projektant
• Inženir kvalifikacij

Prosta delovna mesta
v proizvodnji:
•  Vizualni preglednik (VT2)
• Varilski inženir (IWE) / tehnolog (IWT)
• Tehnolog proizvodnje
• TIG Varilec

•  Vizualni preglednik (VT2)
•  Varilski inženir (IWE) / tehnolog (IWT)
•  Tehnolog proizvodnje
•  TIG Varilec

•  Projektni inženir
•  Projektni vodja
•  Elektro projektant
•  Projektant strojnih 
     inštalacij

Izoblikujte si svoj svet priložnosti 
in začnite kariero v Brinoxu. 

www.brinox.si

BRINOX d.o.o.
Sora 21
SI-1215 Medvode
t:+386 1 361 97 30
HR@brinox.eu

Skreniraj QR kodo 
in obišči našo spletno stran 
https://www.brinox.si/zaposlitve. 
Prijavi se!

Zakaj izbrati Brinox?
• dolgoročna zaposlitev v stabilnem in rastočem podjetju
• uvajanje v delo ob strokovni podpori mentorjev in sodelavcev
• možnost kariernega in strokovnega razvoja
• izpopolnjevanja in dodatna izobraževanja
• delo v mladem kolektivu ter v urejenem sodobnem delovnem okolju
• stimulativno nagrajevanje in konkurenčno plačilo, izplačilo poslovne uspešnosti
• timsko delo in družabni dogodki z bogatim programom 
 (šport, zabava, pikniki, novoletni dogodki za zaposlene in njihove otroke, idr.)

v inženiringu: 
• Projektni inženir
• Projektni vodja
• Elektro projektant
• Inženir kvalifikacij

Prosta delovna mesta
v proizvodnji:
•  Vizualni preglednik (VT2)
• Varilski inženir (IWE) / tehnolog (IWT)
• Tehnolog proizvodnje
• TIG Varilec
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Caroline Wahl: 22 dolžin
Zelo nas je zanimalo, kakšen roman napiše avtorica, rojena 
leta 1995. Knjigo smo »požrli«, a jezik ni bil po našem okusu: 
številke namesto besed, precej slenga, premi govor v tekstu, 
dialogi pa zapisani v neobičajni obliki, slabo ali sploh ne opra-
vljena korektura. Odločitev je bila, da ne bomo pisali o tej knji-
gi. Potem jo je prebral družinski član, generacija avtorice. Med 
nama je obvisel velik vprašaj. Reakcija: itak, da ne razumeš 
kupa besed, ki jih uporabljamo; jasno, da je veliko številk, če 
pa je bodoča matematičarka; vsebina pa je huda. In sva šla od 
teme do teme ter se strinjala, da je Wahlova zarezala v bistvo 
družinskih odnosov in razmerij. Brez zadržkov odkrito, izpi-
sano s čistim in jasnim slogom. Iz popolnega sesutja prejšnje 
generacije rastejo otroci, ki so samostojni, odgovorni, ljubeči 
in sočutni. Vredno branja! (Pripravila: Tatjana Mavrič)

alena Mornštajnová: Gozd v hiši
Češka pisateljica se v svojih delih loteva težkih, globokih tem, 
ob katerih tudi prekaljeni bralci ne moremo ostati ravnodu-
šni. Gozd v hiši, njen četrti v slovenščino prevedeni roman, 
razkriva nemoč in stisko otrok, ki so za štirimi stenami pre-
puščeni različnim zlorabam. Ljudje, ki bi jih morali varovati 
in podpirati, postanejo njihovi krvniki. Osamljena deklica od-
rašča na podeželju, blizu gozda. Dopoldneve preživlja ob ba-
bici, ki jo na vsakem koraku opomni na njeno odvečnost ter 
jo straši s tragičnimi vaškimi dogodki. Dedek, ki se s psom 
zadržuje v delavnici ali gozdu, deluje odmaknjeno, a vendar 
nadzoruje vse preostale prebivalce hiše. Ko zaradi neznosnih 

odnosov odide »očka«, deklica izgubi še zadnjega človeka, za 
katerega je mislila, da mu je mar. Z vstopom v šolo se ji odpre 
nov svet, a doma ji strogo prepovedo druženje in pogovarjanje 
s komerkoli. Kljub temu pa na dan pridejo dokazi, da je bila 
zlorabljena. V sili, da bi nekoga obtožili, njeno stisko zlorabi-
jo tudi institucije in zaprejo napačnega človeka. Deklici uspe 
doštudirati, se zaposliti, a v odnosih se nikakor ne znajde. 
Odloči se, da bo poiskala mamo, saj upa, da bo končno dobila 
odgovore. Ko ugotovi, da ima novo polsestro, ki jo bodo zaradi 
maminega odvajanja zaupali dedku in babici, se odloči, da bo 
prekinila peklenski krog zlorab. (Pripravila: Mira Vidic)

eMpar Moliner: ljubljena
Avtorica v tem romanu mojstrsko prikazuje notranji svet 
ženske, ki se znajde na prelomnici življenja. Remei Duran, 
uspešna ilustratorka in samozavestna petdesetletnica, na 
zadnjem sedežu družinskega avtomobila z grozo spozna, da 
se bo njen mlajši mož, violinist, zaljubil v svojo kolegico. Ta 
hipni uvid ji zamaje tla pod nogami in sproži vrtinec čustev – 
od ljubosumja in strahu do bolečega spopadanja s staranjem, 
izgubo in svojimi šibkostmi. Molinerjeva z ostro iskrenostjo 
in kančkom humorja raziskuje, kako družba ceni ženske 
predvsem zaradi njihove mladosti in videza. Skozi protago-
nistkine misli in notranje pogovore jo spoznamo kot močno, 
a ranljivo osebo, ki se ima včasih trdno pod nadzorom, včasih 
pa se izgubi v samoironiji in dvomih. Ljubljena je pretresljiv, 
a hkrati navdihujoč roman o izgubi, spremembah in moči, ki 
se rodi iz bolečine. (Pripravila: Mirjam Slanovec)

V torek, 22. aprila, bomo praznovali dan 
Zemlje. Izumiranje divjih živali, žuželk, 
dvoživk, ptic, malih sesalcev in drugih 
poteka hitreje od svaril in predvidevanj 
strokovnjakov. Ali še obstaja naravna 
selekcija? Človekovi posegi v naravo niso 
naravna selekcija. Urbanizacija, novo-
gradnje, gradnja novih nepotrebnih tr-
govskih centrov, izsekavanja gozdov in 
drevja v urbanih okoljih, spreminjanja 
gozdnih površin v njive, lov in krivolov, 
onesnaževanja tal, prsti in voda s stru-
penimi kemikalijami, gnojili in odpadki 
so vzroki za izumiranje živali.
Največ in najlažje vplivamo na odnos 
do narave pri sebi doma! Moč in vpliv 
posameznika na okolje sta velika. Vsak 
od nas s svojimi odločitvami prispeva 
k razmeram naravnega okolja in rav-
nanja z živalmi. Odločimo se, da bomo 

svoj dom naredili prijazen do živali. 
Omogočimo živalim življenjske pro-
store, skrivališča, bivališča, hrano ter 
vodo. Namesto ograj do tal nasadimo 
žive meje. Zavarujmo kletna okna, od-
toke, bazene. Pripravimo umetne mla-
ke, posadimo medonosne rastline in 
jagodičevje. Ohranimo stara drevesa.
Kresovi in kurjenje dračja so nevarni. V 
kupu verjetno počivajo ježki in druge ži-
vali. V travi živijo žuželke, gnezdijo pti-
ce, v rovih se zadržujejo zajci in druge 
živali. V nadaljevanju sledi nekaj navo-
dil za prijazno košnjo trave. Travniki in 
zelenice so bili nekoč polni različnega 
cvetja. Sedaj je to redkost. Zaradi redne 
košnje na nekaj centimetrov življenja 
ne more biti. Drobne živali v tleh in tra-
vi potrebujejo zavetje, travo, grmičev-
je, drevje. Angleška trava je trava brez 
življenja. Pred košnjo trave preglejmo 
teren, morda so v travi mladički muc 
ali divjih živali. Rezila zadajo grozljive 
usodne rane, ki živali poškodujejo tako, 
da jim odrežejo tačke ali celo prerežejo 
telo. Umirajo dolgo. V tujini in tudi pri 
nas v ta namen uporabljajo drone za 

pregled večjih površin. Pozornost velja 
tudi pri košnji z nitko ali robotskimi ko-
silnicami. Kosimo čim kasneje, da bodo 
opraševalci imeli hrano.
Vodnim pticam (racam, labodom) in 
tudi drugim živalim ne dajemo kruha. 
Če pa res želite, lahko labodom in ra-
cam ponudite zrnje in svežo zelenjavo. 
V času gnezdenj še bolj pazimo na pse. 
Ne vozimo se z motorji v bližini gnez-
dišč. Otrokom razložimo, da v naravi ne 
kričimo. Skupaj zmoremo več in bolje.

Novosti na policah Knjižnice Medvode

Dan Zemlje
KotičeK za trajnostni razvoj

MojCa Furlan
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Medtem ko se marsikateri ustvarjalec še vedno zadržuje na 
varnem ozemlju avtorsko korektnega, všečnega in subven-
cionirano umirjenega stripa, Matjaž Bertoncelj že desetletja 
brezkompromisno orje svojo brazdo – ekspresivno, satirično 
in zavezano resnici, ki ni vedno lepa, sploh pa ne udobna. In 
prav zato je dragocena.
Nedavna predstavitev njegovega novega stripovskega albu-
ma Legija, moja domovina je bila obenem poklon izjemne-
mu striparskemu opusu kot tudi svež pogled v enega izmed 
najkompleksnejših projektov dosedanje kariere avtorja, ki ga 
lahko mirno postavimo ob bok klasikom slovenskega in šir-
šega evropskega stripa.
Matjaž Bertoncelj je odraščal v Medvodah, danes pa živi in 
ustvarja v Škofji Loki. Stripe je začel risati, še preden je znal 
zares pisati – in od takrat ni odložil svinčnika, čopiča ali satire. 
Njegov opus šteje 19 stripovskih albumov, več kot dvesto objav 
v domačih in tujih revijah, več kot sto razstav, od tega več kot 
dvajset samostojnih, in to v kar 15 državah. To je kilometrina, 
iz katere diši po resnem delu, obsedenosti s formo in neneh-
nem iskanju smisla – pogosto tudi v absurdnosti tega sveta.
V Legiji, naslovu, ki na prvi pogled deluje skoraj kot vojaški 
poziv, a se izkaže za intimno, skoraj izpovedno pripoved, Ber-
toncelj oriše resnično zgodbo mladega človeka, ki se je konec 
šestdesetih pridružil francoski tujski legiji. To ni strip za no-

stalgike ter za tiste, ki bi želeli poenostavljeno zgodbo o dobrem 
in zlem. Zgodba vodi bralca od Francije do Korzike, Egipta in 
Afrike, vse do Jugoslavije – a pravo potovanje poteka v protago-
nistovem umu, v okviru moralnih dilem, vprašanj identitete, 
domovine in nasilja, ki ga ustvarjajo sistemi, ne posamezniki.
Bertoncljev risarski slog je ekspresiven, mestoma grob, vedno 
pa človeški. Njegovi liki niso heroji. So ljudje. Njegove zgodbe 
niso alegorije. So realnost. Kdor pozna Bertoncljevo delo, ve, 
da ne sklepa kompromisov. V njegovih stripih ni prostora za 
prazno formo ali modno kvazikritičnost, ki s prstom maha 
v eno smer, medtem ko z drugo žep polni s podporami in 
nagradami. Bertoncljev strip je prostor, kjer se čutnost do-
tika eksistencializma, kjer enostranska miniatura nosi težo 
romana, kjer risba in beseda sobivata v napetem plesu. Nje-
gove zgodbe se ne dajo stisniti v všečne sličice. Treba jih je 
prebrati, pretrpeti in prebaviti. In ko se človek prebije skozi 
vse to, ugotovi, da je strip zrcalo celotne družbe – in dokaz 
avtorjevega poguma.

Legionar v svetu stripa
V medvoškem Baru kulture 313,6 je KUD Fofité gostil predstavitev stripa Legija, moja 
domovina. Avtor Matjaž Bertoncelj v njem pripoveduje resnično zgodbo vojaka 
francoske tujske legije in mojstrsko prepleta osebno izpoved z zgodovinskim 
kontekstom.

SAMO LESJAK

Strip Legija, moja domovina potrjuje položaj avtorja Matjaža 
Bertonclja kot enega najizvirnejših in najpogumnejših glasov 
slovenskega avtorskega stripa.

Njegov opus šteje devetnajst stripovskih albumov, 
več kot dvesto objav v domačih in tujih revijah, 
več kot sto razstav, od tega več kot dvajset 
samostojnih, in to v kar petnajstih državah.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si.

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti, se poštnina 
zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

V knjigi dobite 
odgovor, kako 
na domačem 
vrtu, v 
rastlinjaku 
ali na visoki 
gredi pridelati 
toliko in tiste 
vrtnine, da 
smo kar se da 
samooskrbni 
vse leto. 

240 strani, 19 x 25 cm, cena knjige je

                        + poštnina

3350
EUR
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Pretekli mesec je bila v Knjižnici Med-
vode na ogled slikarska razstava Stanka 
Grabljevca z Golega Brda z naslovom Za-
dnja večerja. Predstavljena je bila slika 
v tehniki akril na steklu dimenzije 90 
krat 167,5 cm. Slika je bila razstavljena 
v zatemnjenem, delno zaprtem razsta-
višču, kar je gledalcu omogočalo poglo-
bljen, meditativen ogled.

PRIPRAVE VZAMEJO VELIKO ČASA
Stanko Grabljevec se s slikarstvom in-
tenzivneje ukvarja zadnja leta. Pravi, da 
sedaj, v srednjih letih, iz notranje nuje 
po izražanju lastnega doživljanja sveta, 
bivanja. Se je pa že v mladosti rad po-
svečal tovrstnemu ustvarjanju. »V za-
dnjih treh letih sem imel tri razstave s 
svetopisemsko tematiko. Leta 2023 je bil 
v medvoški knjižnici razstavljen Križev 
pot, lansko leto v pastoralnem domu v 
Preski Sedem zadnjih Jezusovih besed 
na križu, letos pa ponovno v knjižnici 
slika Zadnja večerja,« je povedal. Zakaj 
ravno svetopisemske teme? »So tako 
velike, skrivnostne, večne ... Za pripra-
ve na slikanje del s svetopisemsko te-
matiko sem porabil neprimerljivo več 
časa kot za samo slikanje. Tako sem 
npr. v okviru priprav za Zadnjo večerjo 
mesece prebiral Sveto pismo in različno 

teološko gradivo o zadnji večerji, apo-
stolih ..., si ogledal, kako so to temati-
ko obravnavali likovni pa tudi filmski 
ustvarjalci, veliko razmišljal in si v mi-
slih ustvarjal lastno podobo. Sam pro-
ces slikanja je potekal le nekaj dni/noči, 
res pa takrat zelo intenzivno, zanosno, 
na trenutke pod močnim vplivom neza-
vednega, zato so se na sliki pojavile tudi 
določene zadeve, ki jih v okviru razum-

skih priprav na slikanje, v skice, nisem 
vključil,« je odgovoril.
Predstavil je motiv Zadnje večerje. »Ve-
likokrat je bil upodobljen. Najbolj znana 
je velika freska Leonarda da Vincija, ki je 
na ogled v Milanu. Njegovo delo je nepre-
kosljivo. Čudovito je prikazal različne ču-
stvene reakcije apostolov, ko Jezus ozna-
ni, da ga bo eden od njih izdal. V svojem 
delu sem želel prikazati, da so Jezusovi 
učenci zelo različno dojemali dogodke 
tistega večera, širok razpon njihovih ču-
stvenih reakcij. Predvsem pa sem želel 
upodobiti Jezusovo popolno osredotoče-
nost in samozavedanje poslanstva pa 
vendarle tudi žalost, saj mu ni bilo pri-
hranjeno nič, kar je človeško tragične-
ga ... Upam, da mi je vsaj delno uspelo ...«

NASLEDNJI PROJEKT
Razstava se je zaključila, kje bo svoje 
mesto našla Zadnja večerja, avtor še ne 
ve. Pripravlja pa se že na naslednji pro-
jekt. »To bo ciklus petih slik na temo pe-
snitve Votli ljudje T. S. Eliota. Upodobi-
tev mojega doživljanja, čutenja te meni 
tako ljube pesnitve. Nastala je v težkem 
obdobju po 1. svetovni vojni, zdi pa se 
mi primerna tudi za današnji čas, saj 
v njej zapisana 'votlost' še vedno močno 
odmeva, vse bolj ...«

Zadnja večerja s čopičem Stanka Grabljevca
Njegove zadnje tri razstave so vse s svetopisemsko tematiko.

MAJA BERTONCELJ

Stanko Grabljevec in njegov pogled na Zadnjo večerjo / Foto: Maja Bertoncelj

Dragi sodelavci karitas, 
dragi dobrotniki in vsi ljudje 
dobre volje iskrena hvala za 

vašo dobrotljivost in 
velikodušnost.

Blagoslovljene 
velikonočne praznike 

Vam voščijo

župnijske Karitas Preska, 
Sora, Katarina, Pirniče 

in Smlednik

Ni nam treba delati 
velikih stvari. 
Pomembno je, 

da majhne stvari 
delamo 

z veliko ljubeznijo. 
(sv. mati Terezija). BR
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V Knjižnici Medvode je bilo 1. aprila odprtje fotografske razsta-
ve z naslovom Labodi, najnovejše fotografske zgodbe Staneta 
Grandljiča iz Skupnosti Barka iz Zbilj. Z 22 fotografijami nas tok-
rat vabi ob Zbiljsko jezero, kjer skozi njegove oči in objektiv opa-
zujemo labode: od prvih korakov njihovih mladičev do ponosne 
gracioznosti odraslih ptic. Vsaka fotografija nam pripoveduje 
zgodbo o tihem sožitju med naravo in človekom. Nastajale so 
skozi daljše časovno obdobje in z različnimi fotoaparati, ki so ga 
spremljali na njegovi dosedanji fotografski poti. Ker živi v Zbi-
ljah, svet labodov dobro pozna in jih pogosto opazuje. »Pri foto-
grafiji je seveda pomemben motiv, veliko pa je odvisno tudi od 
dneva, od razpoloženja. Zadovoljen sem, če je fotografija dobra. 
Mora biti in te so mi všeč,« je povedal. V medvoški knjižnici je že 
stari znanec in tudi na ta način je vključen v družbo.

Stane Grandljič je na odprtju razstave delil svojo radost, toplino in 
navdušenje nad fotografiranjem. / Foto: Maja Bertoncelj

MAJA BERTONCELJ

Fotografiral labode

Razstava, ki vrne pogled

V avli Bara kulture 313,6 se je naselil akvarij. Ne tisti s školjka-
mi in tropskimi ribami, temveč tak z izostrenim očesom in 
občutljivostjo za podobo. Gre za skupinsko razstavo članic in 
članov fotosekcije KUD Fofité. V času, ko se vsak dan utaplja-
mo v neštetih slikah, ta razstava izstopa s svojo premišljeno 
zasnovo in atmosfero. Fotografije Ade Trkulja, Belmina Hod-
žića, Jane Furman, Mojce Kmetič in Petra Slaparja gledalca 
ne silijo v hiter prelet, temveč v počasno potapljanje. Kot bi se 
znašli v prostoru, kjer slike dihajo. Kjer lebdi nekaj svetlobe 
in precej skrivnosti. Vzpostavlja se prostor med gledalcem in 
fotografijo, ki ni prazen, temveč napolnjen z mislijo. S tišino. 
Z možnostjo.
Razstava subtilno postavi vprašanje, ali skozi fotografijo opa-
zujemo svet ali pa skoznjo svet opazuje nas. Če bi hoteli biti 
vzneseni – in pri kulturi včasih to ni greh – bi lahko rekli, 
da razstava ne ponuja le podob, temveč čudenje. In v tem je 
njena moč. Da nas za trenutek ustavi. Da razpre skrivnosti 
sveta, za katerega smo mislili, da ga že poznamo.

Avtorji razstave Fotoakvarij – ko svet fotografij postane izkušnja, ki 
nas pogleda nazaj. / Foto: arhiv KUD Fofité (Karin Elena Sanchez)

SAMO LESJAK
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V igralski skupini KUD Fofité so se v letošnji sezoni z režiser-
jem Žigo Medveškom, ki v Medvodah režira prvič, s preno-
vljeno igralsko zasedbo pogumno lotili sodobnega dramske-
ga besedila 5fantkov.si pisateljice in dramatičarke Simone 
Semenič. Za svoja dramska besedila je na Tednu slovenske 
drame že trikrat prejela nagrado Slavka Gruma, prvič leta 
2008 prav za besedilo 5fantkov.si. Besedilo so med drugim 
uprizorili na Švedskem, Slovaškem, v Rusiji, Bolgariji, na Ma-

džarskem, v Izraelu ..., krstna izvedba pa je bila leta 2010 v 
Mestnem gledališču ljubljanskem.
Igra 5fantkov.si nima klasične zasnove z zgodbo, zapletom, 
vrhuncem in razpletom. Čeprav morda na prvi pogled ne po-
nuja nekega sporočila, pa dobra ura dogajanja na odru gle-
dalca ne pusti ravnodušnega. Predstava nas povede v svet 
otroške igre, v kateri se igra pet odraslih protagonistov (spol 
pri tem niti ni pomemben), ki se vživljajo v različne družbene 
vloge in medsebojne odnose. Igrajo se mame in očete, hare-
krišnovce in katolike, naciste in homoseksualce ..., pri čemer 
črpajo iz vzorcev, ki obstajajo v njihovem okolju. V svoji igri 
so brezkompromisni, brutalni, gredo do konca. Če morda pri 
prvi igrici, v kateri v boju soočijo vsak svojega stripovskega 
junaka iz JLA (Justice League of America oz. Lige pravice), za 
hipec pomislimo, da bi tako »za štos« vstopili v njihovo igro, 
ob vsaki naslednji njihovi »dajmo se igrat« čutimo vse večji 
odpor do nasilja, ki se dogaja pred nami.
Tokrat navdušuje prenovljena igralska zasedba, saj na medvo-
škem odru prvič nastopajo Karin Elena Sanchez, Špela Rožič, 
Kaja Petek, Petra Kalan (že smo jo videli v igrah Loškega odra) 
in David Rakič. Peterica protagonistov z odličnim vživljanjem v 
vloge, ki jih v svojih igrarijah namenjajo eden drugemu, občin-
stvo povede k popolnemu doživetju dogajanja na odru. Vseskozi 
imamo občutek, da smo nekako zraven. Štiri igralke in igra-
lec z izjemno ansambelsko igro tvorijo homogeno celoto. Na 
trenutke se zdi, da ne igrajo, ampak se zares igrajo. Natančna 
režija posameznih prizorov skrbi za dober tempo, ki mu akterji 
brez težav sledijo. Ne, niti za trenutek nam ni dolgčas.
Oder je zatemnjen, scena Urbana Pajka preprosta in učinko-
vita, prav tako tudi rekviziti (Benjamin Mencinger), recimo v 
prvi igri so njihovi stripovski junaki plišaste igrače – kot kon-
trast med otroško nežnostjo in grobostjo odraslosti. V temni 
oder se odlično stapljajo tudi protagonisti, ki jih je kostumo-
grafinja Rina Grošelj oblekla v črno.
Predstava je neverjetno aktualna v času, ko se ... – oborožuje-
mo za mir. Kadar na ljubiteljskih odrih posegajo po igralsko 
zahtevnih besedilih, ki jih igrajo predvsem profesionalna gle-
dališča, vedno pomislim na velike čevlje. Ekipi KUD Fofité so 
bili v 5fantkov.si ravno pravšnji. Nova ponovitev bo na spore-
du to soboto, 12. aprila, ob 19.30 v Kulturnem domu Medvode.

Ko igranje z nasiljem preraste pojem igre
Igralska zasedba KUD Fofité je konec marca na odru Kulturnega doma Medvode 
premierno uprizorila dramo Simone Semenič 5fantkov.si v režiji Žige Medveška.

IGOR KAVČIČ

Peterico akterjev odlikuje odlična ansambelska igra. / Foto: Ada Trkulja

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti,  
se poštnina zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

Trstenik 101, 4204 Golnik
Tel.: 041 671 988
www.turistika.si

Zgodba o knjigi

SLOVENSKA KUHINJA

Naslov in osnovni podatki o knjigi

Naslov knjige je Slovenska kuhinja, avtorji pa so Andrej A. Fritz, Matjaž Chvatal in Mira Chvatal. 
Knjiga, ki je bila prvič izdana leta 2001, je zabeležila izjemen uspeh, saj je bilo prodanih kar 18.000 
izvodov. Po smrti Andreja A. Fritza sta Matjaž in Mira Chvatal poskrbela za prenovo, pri čemer 
sta vse recepte preizkusila v praksi in jedi tudi fotografirala, da so v knjigi vse jedi predstavljene 
z nazornimi slikami.

Prenovljena izdaja vključuje tako stare, tradicionalne recepte kot tudi jedi, ki so še danes priljubljen 
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Knjiga navdušuje z bogatim naborom receptov, ki segajo  
od preprostih jedi, kot je tenstan krompir, do slavnostnih potic 

in prekmurske gibanice. Vsebuje tudi čudovite fotografije  
in je na voljo v slovenskem, angleškem in nemškem jeziku.
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VSEBINA
1.  JAVNI POZIV k OddAJI VlOg ZA dOdElItEV NAgrAd študEN-

tOm OBčINE mEdVOdE
 ZA lEtO 2024
2.  lEtNO POrOčIlO O SPrEmlJANJu ZdrAVStVENE uStrEZNOStI
 PItNE VOdE IZ JAVNIH VOdOVOdNIH SIStEmOV IN VAškIH   
 VOdOVOdNIH SIStEmOV ZA lEtO 2024

uradne objave Občine medvode
številka 14, 11. aprila 2025

občina Medvode na podlagi 10. člena Pravilnika o dodelje-
vanju nagrad študentom v občini Medvode (Uradni list rS, 
št. 77/19, 26/22 in 22/24), v zadevi dodelitve nagrad štu-
dentom občine Medvode, izdaja naslednji

JAVNI POZIV
k oddaji vlog za dodelitev nagrad študentom 

občine medvode za leto 2024

1. Predmet javnega poziva
nagrade študentom so enkratne denarne nagrade, ki se za-
gotavljajo iz sredstev občinskega proračuna in s katerimi 
se nagradijo študenti, ki so uspešno zaključili akreditiran 
javno veljavni dodiplomski študijski program prve stopnje 
(univerzitetni ali strokovni študijski program) ali akreditiran 
javno veljavni podiplomski študijski program druge stopnje 
(magistrski ali enoviti magistrski študijski program) ali tretje 
stopnje (doktorski študijski program).

nagrade se dodeljujejo tako rednim kot izrednim študentom.

2. Pogoji za pridobitev nagrade
Za dodelitev nagrad lahko kandidirajo občani s stalnim pre-
bivališčem v času zaključka študija in v času oddaje vloge 
na območju občine Medvode.

Za dodelitev nagrad študentom za zaključen dodiplomski 
študijski program prve stopnje lahko kandidirajo študenti, 
ki so v obdobju od 01.01.2024 do 31.12.2024 zaključili uni-
verzitetni ali strokovni študijski program ter so:
- opravili vse študijske obveznosti na izobraževalnem pro-

gramu in so študij zaključili z diplomskim delom (pri tem 
se šteje dan uspešno opravljenega zagovora diplome ozi-
roma dan opravljene zadnje obveznosti, če ob zaključku 
študijskega programa diplomska naloga ni predpisana) in

- so mlajši oziroma na dan opravljenega zagovora diplom-
skega dela ali opravljene zadnje študijske obveznosti še 
niso dopolnili 25 let.

Za dodelitev nagrad študentom za zaključen podiplomski 
študijski program druge stopnje lahko kandidirajo študenti, 
ki so v obdobju od 01.01.2024 do 31.12.2024 zaključili ma-
gistrski ali enoviti magistrski študijski program ter so:
- opravili vse študijske obveznosti in so študij zaključili z 

magistrskim delom (pri tem se šteje dan uspešno opra-
vljenega zagovora magistrskega dela) in 

- so mlajši oziroma na dan opravljenega zagovora magistr-
skega dela še niso dopolnili 27 let.

Za dodelitev nagrad študentom za zaključen podiplomski 
študijski program tretje stopnje lahko kandidirajo študenti, 
ki so v obdobju od 01.01.2024 do 31.12.2024:
- opravili vse študijske obveznosti na izobraževalnem pro-

gramu in so študij zaključili z doktorsko disertacijo (pri 
tem se šteje dan uspešno opravljenega zagovora) in 

- so mlajši oziroma na dan opravljenega zagovora doktor-
ske disertacije še niso dopolnili 35 let.

Študenti, ki izpolnjujejo pogoje za pridobitev nagrade, so 
do nagrade za posamezno doseženo stopnjo izobrazbe 
upravičeni le enkrat, ne glede na to, ali enako stopnjo izo-
brazbe pridobijo tudi na drugih študijskih programih.

Študenti, ki so pridobili naslov na izobraževalnih institu-
cijah s sedežem zunaj republike Slovenije, morajo vlogi 
priložiti mnenje, ki ga v postopku vrednotenja izobraževanja 
na podlagi tuje listine o izobraževanju izda za to pristojni 
organ v republiki Sloveniji (na primer enIC - narIC center).

v primeru, da študent mnenja pristojnega organa do roka 
za prijavo ne pridobi, se njegova vloga šteje kot popolna le, 
če priloži dokazilo pristojnega organa, da je oddal vlogo za 
vrednotenje izobraževanja. Študent mora vlogo za dodelitev 
nagrade študentu dopolniti s kopijo izdanega mnenja v roku 
10 dni od izdaje mnenja pristojnega organa, v nasprotnem 
primeru se njegova vloga za dodelitev nagrade zavrže.

3. merila, po katerih se točkujejo vloge in dode-
ljujejo nagrade
Posamezna vloga se proporcionalno ovrednoti glede na 
doseženo stopnjo izobrazbe, in sicer se glede na študijski 
program za pridobljeno stopnjo izobrazbe dodeli naslednje 
število točk:
- strokovni ali univerzitetni študijski program prve stopnje: 

5 točk,
- magistrski študijski program druge stopnje: 10 točk,
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- enoviti magistrski študijski program druge stopnje: 15 točk,
- doktorski študijski program tretje stopnje: 20 točk.

Posamezni vlogi se lahko dodelijo tudi dodatne točke, in sicer 
za:
- doseženo povprečno oceno 10 v vseh letnikih zaključenega 

študijskega programa: 2 točki,
- zaključno in uspešno zagovarjano delo študijskega progra-

ma druge ali tretje stopnje, ki obravnava tematiko občine 
Medvode: 2 točki.

Študenti, ki so izobraževanje zaključili na izobraževalnih in-
stitucijah s sedežem zunaj Republike Slovenije, priložijo kot 
dokazila o doseženi povprečni oceni 10 v vseh letnikih zaklju-
čenega študijskega programa:
- dokazilo o akreditiranosti izobraževalne ustanove in javne 

veljavnosti izobraževalnega programa,
- prevod dokumentacije,
- primerjavo vrednotenja ocen v tujini z vrednotenjem ocen v 

republiki Sloveniji.

Študenti, ki na izobraževalnih institucijah s sedežem zunaj 
republike Slovenije zaključijo in uspešno zagovarjajo delo 
študijskega programa druge ali tretje stopnje, ki obravnava te-
matiko občine Medvode, priložijo prevod tega dela besedila v 
slovenski jezik.

4. Okvirna vrednost razpoložljivih sredstev
Iz proračunske postavke »8.1.1.13 nagrade študentom« so 
za predmet tega javnega poziva predvidena sredstva v višini 
25.000,00 evrov.

5. Obrazec vloge
obrazec vloge je v razpisanem roku dostopen na spletnem 
mestu www.medvode.si.

6. Način in rok za prijavo
vloga mora biti vložena na naslovu občine Medvode, Cesta ko-
mandanta Staneta 12, 1215 Medvode, in sicer v času uradnih 
ur sprejemne pisarne občinske uprave, do vključno petka, 25. 
aprila 2025, oziroma mora biti vloga najkasneje do tega roka 
za prijavo oddana na pošti kot priporočena pošiljka.

vloga mora biti oddana v zapečatenem ovitku z oznako »Ne 
odpiraj - prijava na javni poziv - študenti!«

vloga je popolna, če je oddana na predpisanem obrazcu in 
ima priložene vse obvezne priloge in podatke, določene v do-
kumentaciji, ki je sestavni del tega poziva.

odpiranje prispelih prijav in postopek javnega razpisa bo vo-
dila komisija, ki jo imenuje župan občine Medvode. delo ko-
misije ni javno. odpiranje prijav bo komisija opravila v osmih 
delovnih dneh po roku za oddajo prijav.

občinska uprava bo za dopolnitev vlog pozvala le tiste kan-
didate, pri katerih iz predloženih dokumentov ne bo mogo-
če ugotoviti upravičenosti do nagrade. nepopolne vloge, 
vloge, oddane po izteku roka in vloge, ki jih ne bo vložila 
upravičena oseba, bodo s sklepom zavržene. 

7. Seznam kontaktnih oseb
Kontaktne osebe so:
- Gregor rozman, e-pošta: gregor.rozman@medvode.si, 

01/361-95-21 in
- Teja Zajec, e-pošta: teja.zajec@medvode.si, 01/361-95-

41.

8. Drugo
Študent v vlogi poda soglasje k javni objavi rezultatov javne-
ga poziva v skupnem tabelnem prikazu, in sicer se objavijo 
naslednji osebni podatki: ime, priimek, stopnja zaključene-
ga študijskega programa, znesek nagrade.

Za določbe, ki jih besedilo javnega poziva posebej ne na-
vaja, se uporablja besedilo Pravilnika o dodeljevanju na-
grad študentom v občini Medvode (Uradni list rS, št. 77/19, 
26/22 in 22/24).

Številka: 410-153/2025-2
datum: 24.03.2025
      nejc Smole
            župan

LETNO POROČILO O SPREMLJANJU  
ZDRAVSTVENE USTREZNOSTI

PITNE VODE IZ JAVNIH VODOVODNIH SISTEMOV 
IN VAŠKIH VODOVODNIH SISTEMOV  

ZA LETO 2024

v občini Medvode je oskrba prebivalcev s pitno vodo ureje-
na z javnimi vodovodnimi sistemi (vS) in z vaškimi vodovod-
nimi sistemi (vvS). javni vodovodni sistemi, ki jih upravljata 
javni podjetji Komunala Kranj d.o.o. in Vodovod Kanaliza-
cija Snaga d.o.o., pokrivajo predvsem ravninski del občine 
in območja naselij osolnik, belo, Topol pri Medvodah, Stu-
denčice in del naselja Žlebe. analize kakovosti vode v vodo-
vodnih sistemih s katerimi upravljata javni podjetji, najdete 
na njunih spletnih straneh.

vaške vodovodne sisteme upravljajo društva in v enem pri-
meru zavod, ki so jih ustanovili lastniki teh vvS, v treh prime-
rih pa Režijski obrat Občine Medvode, ker postopek preda-
je vvS oziroma vS upravljavcu javnih vodovodnih sistemov 
še ni dokončan. VVS Žlebe – Seničica (Seničica) upravlja 
tako Eko društvo vodovod Seničica, VVS Trnovec – Govejek 
upravlja Eko društvo Trnovec, VVS Preska upravlja Zavod 
vodovod Preska, VVS Žlebe – Jeterbenk pa upravlja Dru-



  Uradne objave  23 

štvo za varstvo voda Žlebe. Postopek predaje vvS oziroma 
vS upravljavcu javnih vodovodnih sistemov še ni dokončan 
na vS Golo brdo – Polana, vS Golo brdo – hrib in vvS Žlebe 
– Seničica (Žlebe), ki jih tako upravlja režijski obrat občine 
Medvode, ker so se njihovi vodovodni odbori odločili, da pre-
nehajo z vzdrževanjem teh vS in vvS. Postopek predaje teh 
vS in vvS občini bo zaključen, ko bodo izpolnjeni potrebni 
pogoji. vvS pokrivajo predvsem hriboviti del občine. Za ne-
kaj manjših vvS in za vsa lastna zajetja skrbijo lastniki sami. 
Zanje občina nima podatkov o ustreznosti pitne vode s kate-
ro se oskrbujejo njihovi lastniki in drugi uporabniki. občina 
Medvode ima za izvajanje notranjega nadzora in spremljanje 
stanja vvS sklenjeno letno pogodbo z nacionalnim labora-
torijem za zdravje, okolje in hrano, ki preko celega leta izvaja 
odvzem vzorcev pitne vode, analizira te vzorce v laboratoriju, 
pripravlja poročila o ugotovitvah analiz in glede na ugoto-
vitve izvaja tudi potrebne dezinfekcije posameznih delov ali 
celotnih vvS. na nekaterih vvS se izvaja tudi državni nadzor 
oziroma monitoring pitne vode rS. 

VS Golo Brdo – hrib
na ta vS so priključeni objekti iz zgornjega dela naselja 
Golo brdo ter posamezni objekti iz naselij Seničica in Žlebe. 
voda se pripravlja z natrijevim hipokloritom. v okviru notra-
njega nadzora in državnega nadzora je bilo odvzetih sku-
paj 18 vzorcev vode. od tega je bilo 5 vzorcev neskladnih. 
Pri 4 vzorcih se je neskladnost ugotovila zaradi prevelikega 
števila prisotnih kolonij pri 22ºC in 36ºC, en vzorec pa je bil 
neskladen zaradi prevelikega števila prisotnih kolonij pri 
22ºC. vsi vzorci so bili odvzeti v času nepravilnega delova-
nja črpalke za doziranje dezinfekcijskega sredstva.

VS Golo Brdo – Polana
na ta vvS so priključeni objekti iz spodnjega dela naselja 
Golo brdo. voda se pripravlja z natrijevim hipokloritom. vsa 
potrebna voda se dobavlja preko povezave iz vS Golo brdo 
– hrib. v okviru notranjega nadzora in državnega nadzora 
je bilo odvzetih skupaj 13 vzorcev vode. od teh sta bila 2 
vzorca neskladna. Pri 1 vzorcu se je neskladnost ugotovila 
zaradi prisotnih bakterij koliformnih bakterij in prevelikega 
števila prisotnih kolonij pri 36ºC, en vzorec pa je bil neskla-
den zaradi prisotnih koliformnih bakterij. oba vzorca sta 
bila odvzeta v času nedelovanja črpalke za doziranje dezin-
fekcijskega sredstva.

VVS Mamovec – Tehovec
na ta vvS so priključeni objekti iz naselja Tehovec. voda 
se pripravlja z natrijevim hipokloritom. v okviru notranjega 
nadzora so bili odvzeti 3 vzorci vode. vsi vzorci so bili sklad-
ni.

VVS Trnovec – Govejek
na ta vvS so priključeni objekti iz naselja Trnovec. voda se 
pripravlja z natrijevim hipokloritom. v okviru notranjega in 
državnega nadzora je bilo odvzetih skupaj 7 vzorcev vode. 
vsi vzorci so bili skladni.

VVS Žlebe – Jeterbenk
na ta vvS so priključeni objekti iz osrednjega dela naselja 
Žlebe. voda se pripravlja z natrijevim hipokloritom. v okvi-
ru notranjega in državnega nadzora so bili odvzeti 3 vzorci 
vode. od tega je bil 1 vzorec neskladen. Pri tem vzorcu se je 
neskladnost ugotovila zaradi prisotnih koliformnih bakterij, 
enetrokokov in bakterij escherichia coli. neskladen vzorec 
je bil kot posledica nepravilnega delovanja dozirne črpalke.

VVS Žlebe – Seničica (Seničica)
na ta vvS so priključeni objekti iz naselja Seničica. voda 
se pripravlja s filtriranjem preko peščenega filtra, preko Uv 
žarnice in po potrebi še z natrijevim hipokloritom. v okviru 
notranjega in državnega nadzora je bilo odvzetih skupaj 12 
vzorcev vode. od tega so bili 4 vzorci neskladni. Pri 3 vzor-
cih se je ugotovila neskladnost zaradi prisotnih koliformnih 
bakterij, pri 1 vzorcu pa zaradi prevelikega števila prisotnih 
kolonij pri 36ºC.

VVS Žlebe – Seničica (Žlebe)
na ta vvS so priključeni objekti iz spodnjega dela naselja 
Žlebe. voda se pripravlja z natrijevim hipokloritom. v okviru 
notranjega nadzora je bilo odvzeto 7 vzorcev vode. od tega 
so bili 4 vzorci neskladni. Pri 2 vzorcih se je ugotovila neskla-
dnost zaradi prisotnih koliformnih bakterij, pri 2 vzorcih pa 
zaradi prisotnih koliformnih bakterij in bakterij escherichia 
coli. v veljavi je stalen ukrep prekuhavanja vode.

VVS Preska
na ta vvS so priključeni objekti iz zgornjega dela naselja 
Preska (na Preški cesti, na bergantovi cesti, na Kurirski cesti 
in na Cesti v Žlebe). voda se kemijsko ali mehansko ne ob-
deluje. v okviru notranjega nadzora je bilo odvzetih skupaj 
5 vzorcev vode. od tega se je pri 1 vzorcu ugotovila neskla-
dnost zaradi prevelikega števila prisotnih kolonij pri 36ºC.

VVS Žlebe – Petrina in VVS Žlebe – Štrekel (bivši VVS Pe-
trina)
na ta dva vvS so priključeni objekti iz zgornjega in spodnje-
ga dela naselja Žlebe. voda se kemijsko ali mehansko ne 
obdeluje. v okviru notranjega nadzora so bili odvzeti skupaj 
4 vzorci vode. od teh so bili 4 vzorci neskladni. Pri vseh se je 
ugotovila neskladnost zaradi prisotnih koliformnih bakterij.

VVS Vaše
na ta vvS so priključeni še zadnji objekti iz zgornjega dela 
naselja vaše. voda se kemijsko ali mehansko ne obdeluje. 
notranji nadzor na tem vvS izvajajo uporabniki sami. ob-
čina nima podatkov o ustreznosti pitne vode iz tega vvS. v 
veljavi je stalen ukrep prekuhavanja vode. v tem delu na-
selja sta bila zgrajena nova kanalizacija in nov vodovod. Z 
dokončanjem novega vodovoda je bil tako izpolnjen pogoj 
za prevezavo teh objektov na javni vodovodni sistem.

VVS Sora
na ta vvS sta priključena 2 objekta iz naselja Sora. voda 
se kemijsko ali mehansko ne obdeluje. notranji nadzor na 
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tem vvS izvajajo uporabniki sami. občina nima podatkov o 
ustreznosti pitne vode iz tega vvS. v veljavi je stalen ukrep 
prekuhavanja vode. v tem delu naselja sta bila zgrajena 
nova kanalizacija in nov vodovod. Z dokončanjem nove-
ga vodovoda je bil tako izpolnjen pogoj za prevezavo teh 
objektov na javni vodovodni sistem.

Lastna zajetja
Lastna zajetja ima več objektov iz naselij Golo brdo, Seniči-
ca, Setnica, Studenčice, Trnovec, Žlebe, Sora in verje. voda 
se kemijsko ali mehansko verjetno ne obdeluje. notranji 
nadzor izvajajo uporabniki sami. občina nima podatkov o 
ustreznosti pitne vode iz teh lastnih zajetij.

Stalno obvestilo
na podlagi prejetih poročil o spremljanju zdravstvene ustre-
znosti pitne vode iz vaških vodovodnih sistemov (vvS) in 
javnih vodovodnih sistemov (vS), uporabnike pitne vode 
iz naslednjih vvS in vS obveščamo, da je zaradi varovanja 
zdravja ljudi v veljavi stalen ukrep prekuhavanja pitne vode 
in je zato potrebno do nadaljnjega vodo za uporabo v pre-
hrambne namene obvezno prekuhavati:

vvS Žlebe – Seničica (Žlebe)
vvS Žlebe – jeterbenk – le hiše, ki so priključene na vodovo-
dni sistem pred vodohranom
vvS vaše – le hiše, ki niso priključene na javni vodovodni 
sistem
vvS Sora – le hiše, ki niso priključene na javni vodovodni 
sistem

Poročila o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode iz 
posameznih vvS in vS ter poročila o preskusih posameznih 
vzorcev pitne vode so stalno dostopna na spletnih straneh 
občine Medvode (http://www.medvode.si/objave/31).

navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževanja sistemov 
za oskrbo s pitno vodo ter hišnih vodovodnih sistemov so 
objavljena na spletnih straneh nacionalnega inštituta za 
javno zdravje (http://www.nijz.si/sl/podrocja-dela/moje
-okolje/pitna-voda/pitna-voda-za-splosno-javnost).

eko društvo Trnovec, eko društvo vodovod Seničica,  
Zavod vodovod Preska, društvo za varstvo voda Žlebe, 

vodovodni odbori vvS 
in

občina Medvode

Izmenjavalnice oblačil so ponekod že lepo 
zaživele. Tega si želijo tudi v Medvodah. 
Odločili so se, da bodo Izmenjavalnice na 
Tržnici Medvode organizirali enkrat me-
sečno, torej bodo potekale redno. Prva bo 
11. aprila od 16.30 do 19. ure. Oblačila bodo 
sprejemali najkasneje do 18. ure oziroma 
po predhodnem dogovoru (041 972 278).
»Na izmenjavo lahko prinesete samo čis-
ta, uporabna in lepo ohranjena oblačila 
brez lukenj, madežev ali manjkajočih 
gumbov, z delujočimi zadrgami. Spreje-
mamo tudi čisto spodnje perilo in noga-
vice. Organizatorji dogodka si pridružuje-
mo pravico, da ne sprejmemo stvari, ki 
ne bodo ustrezale navedenim standar-
dom, in te ne bodo uvrščene na izmenja-
vo. Oblačila za otroke in odrasle naj bodo 
primerna glede na trenutni in prihajajoči 
letni čas. Sprejemamo tudi hišne tekstili-
je: posteljnino, rjuhe, pregrinjala, prešite 
odeje, brisače, prte in zavese ter metrsko 

blago. Lahko samo prinesete ali samo od-
nesete. Kosov ne štejemo. Prinesite, koli-
kor želite, odnesite, kolikor potrebujete,« 
pravi Barbara Bališ Markovič iz medvo-
ške pREoblikovalnice, ki je dala pobudo, 
organizator Izmenjevalnic pa je Občina 
Medvode. Karina Škerl, vodja Režijskega 
obrata Občine Medvode, je pojasnila, da 
se trudijo, da bi tržnica živela čim več 
dni v tednu in da bi bila ponudba na njej 
raznolika. Izmenjevalnica je eden od ko-
rakov v to smer.
Potrudili se bodo, da bodo oblačila, ki na 
izmenjevalnici ne bodo dobila novega 
lastnika, dobila nov namen – podaljša-
no življenje. »Nekatera oblačila bodo v 
pREoblikovalnici dobila novo priložnost, 
spet druga bodo šla v dobrodelen namen 
– v brezplačno ambulanto, brezdomcem, 
lokalnim dobrodelnim organizacijam, 
bodo oddana v proizvodnjo, kjer potrebu-
jejo star tekstil ali pa se bodo v dnevnih 
mladinskih centrih Javnega zavoda So-
točje Medvode s pomočjo ustvarjalnosti 

mladih preoblikovala v nove izdelke – 
igrače za domače živali, nakit ...« je še 
dodala Barbara Bališ Markovič.
Naslednja Izmenjevalnica na Tržnici 
Medvode bo predvidoma v petek, 16. 
maja.

Maja BertonceLj

Ponudbo Tržnice Medvode bo ob petkih 
enkrat v mesecu popestrila izmenjevalnica 
oblačil.

Izmenjevalnice bodo vsak mesec
Ponudba Tržnice Medvode se širi. Prva od rednih mesečnih izmenjevalnic  
oblačil bo 11. aprila.
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Ženski zbor Pušelc, ki deluje pod okri-
ljem KUD Oton Župančič iz Sore, je 23. 
marca pripravil letni koncert. Poimeno-
vali si ga Zvončki in trobentice, v goste 
pa povabili učence Glasbene šole Franca 
Šturma iz Medvod.
Koncert je sestavljalo pet sklopov, štirje 
pevski in en instrumentalni. Pevke so 
pete sklope namenile pomladi, ljubezni, 
materam in domovini in v vsakem za-
pele po tri slovenske pesmi. Pri dveh od 
njih jih je s klavirjem spremljala člani-
ca zbora Tatjana Jerala. »Najbolj so nam 
všeč domače pesmi, zato želimo te peti 
največ. Pojemo ne samo ljudske in ume-
tne, ampak tudi popevke. Lotile se bomo 
tudi Avsenikovih skladb. Slovenska pe-
sem je na prvem mestu,« je o programu 
zbora dejala njegova umetniška vodja 
Jana Debeljak. Ženski zbor Pušelc obstaja 
od januarja 2023, a je ime dobil šele pred 
nekaj tedni. »V Sori je bila zelo močna 
pevska tradicija z več zbori. Po razpadu 
okteta Lipa smo se članice odločile sesta-
viti ženski zbor. Najprej nas je bilo okrog 
deset, zdaj nas je vseh skupaj petnajst. 

Mislim, da se veliko presmejimo in za-
bavamo, pa tudi trdo delamo, ko je treba. 
Pevke niso le iz Sore, ampak tudi drugih 
krajev in smo res kot 'pušeljc'. Že od za-
četka smo si želele zbor poimenovati z 
imenom, ki bi nas predstavilo, a nismo 
mogle izbrati pravega. Pred tremi tedni 
je nekdo dal predlog za Pušelc in smo ga 
sprejele,« je pot od začetkov do imena 

zbora opisala Jana Debeljak. Čeprav ima-
jo glasove trenutno dobro razporejene, 
vrata zbora novim članicam niso zaprta.
Mladi glasbeni gostje – flavtistke Katja 
Čampa, Tjaša Kršinar in Ajda Oblak ter 
harmonikar Tomaž Jelovčan – so na-
stopili v sklopu, namenjenem mladosti, 
in pevskemu večeru dodali instrumen-
talni pridih.

Pušelc zvončkov in trobentic
Ženski pevski zbor Pušelc iz Sore goji vse zvrsti slovenskih pesmi.

PETER KOŠENINA

Ženski zbor Pušelc iz Sore goji slovensko pesem. / Foto: Peter Košenina

Gledalcem predali veliko sporočil
Ob prepevanju so nastopajoče spremljali zvoki lajne.

Najmlajša skupina mladinske gledališke sekcije KUD Smlednik 
je pretekli petek v polni dvorani domačega kulturnega doma 
premierno uprizorila lutkovno predstavo Žogica Nogica z zna-
menitim napevom »Imela sva boben in lajno …«. Pravljica če-
škega lutkarja Jana Malika ima veliko sporočil: o ljubezni, pri-
jateljstvu, sočutju, vztrajnosti – vrednotah, ki vedno premagajo 
zlo, je odločitev za izbrano delo pojasnila mentorica Breda Ro-
všek. Poleg tega se ji zdi pomembno, da lahko sodeluje celotna 
skupina. Z motom Igramo se gledališče nastopajoči postanejo 
tudi soustvarjalci predstave. Tokrat je uprizoritvi dal pečat še 
Stane Grandljič iz Skupnosti Barka, ki je deseterico deklet ob 
prepevanju spremljal z igranjem na lajno. »Običajno z našimi 
predstavami gostujemo v smledniškem vrtcu in osnovni šoli, 
če se bo pokazala priložnost, pa bomo Žogico Nogico ponovili 
tudi kje drugje,« je še povedala dolgoletna mentorica mladih 
ljubiteljev gledališča.

ANA JAGODIC DOLŽAN

Predstavo Žogica Nogica je sooblikovalo deset članic najmlajše 
skupine mladinske gledališke sekcije KUD Smlednik.  
/ Foto: Primož Pičulin
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Matevž Česen je na Večeru športa v Medvodah prejel športno 
priznanje za izjemno uspešno trenersko, strokovno in orga-
nizacijsko delo v športu. Njegova kariera je bila že doslej pol-
na uspehov.

 Ͱ V medvoški občini živite leto in pol in že ste prejeli špor-
tno priznanje. Kaj vam pomeni, bo dobilo pomembno me-
sto?
Zelo sem hvaležen za to priznanje, je lepa dobrodošlica in se-
veda potrditev, da to, kar počnem, počnem dobro in je tudi 
opazno. Za vsem je veliko ljubezni. Tega ne delam zaradi 
nagrad, da bi nekaj planiral vnaprej. Vse prihaja spontano. 
Našlo bo pomembno mesto, najverjetneje na polici pri moji 
babi, ki se rada pohvali z vsemi nagradami in priznanji, ki 
jih prejmem. Naša nana ji rečemo in pri nani so vse nagrade. 
Tudi ta bo romala tja in jo bodo videli vsi, ki jo bodo obiskali.

 Ͱ Medvoške korenine imate prav po babici.
Babi je Jenkova, Kaščerjeva s Seničice, in doma v Žlebeh, kjer 
je v otroštvu in mladosti živela tudi moja mami. Z bratom 
sva pri babi preživljala poletja. Pred letom in pol pa sem se 
v Žlebe iz bližnjega Šentvida s svojo družino preselil tudi jaz. 
Uživamo v novem domu, ki smo si ga uredili tudi s pomočjo 
ravno te ljubezni do mojega dela.

 Ͱ Tudi babi rada pleše?
Ples rada gleda. Plesalec sem iz te družine bolj kot ne edini. 
Več plesa je bilo prisotnega po očetovi strani.

 Ͱ Kako pa potem, da ste zašli v ples?
V bližini našega doma v Šentvidu se je odprla Plesna šola Bo-
lero in v njej sem že od petega leta. To so ravno prava leta, ko 
otrok že lahko sledi prvim plesnim korakom. Mami je videla, 
da rad poskakujem, plešem ob glasbi – kot večinoma vsi otro-
ci. Očitno je videla, da je ples nekaj, kar bi me lahko veselilo. 
Ta otroški hobi je nato prerasel v profesionalno ukvarjanje s 
plesom, v katerem še vedno zelo uživam. S plesom sem začel 
in v plesu vztrajam še danes. Nisem poskusil nobenega dru-
gega športa ali kakšne druge dejavnosti. Ples je moje življe-
nje. Nič kaj posebej drugega ne znam. (smeh)

 Ͱ Kako je potekalo vaše plesno izobraževanje?
Po končani osnovni šoli sem v letih 2000–2004 obiskoval 
umetniško gimnazijo – smer sodobni ples, svoje plesno zna-
nje pa sem nadgradil in izpopolnil na plesni akademiji Lon-
don Studio Center v letih 2006–2009, kjer sem diplomiral z 
odliko kot profesionalni plesalec in se podrobneje seznanil 
tudi s petjem in igro. Leta 2009 sem v sodelovanju s Plesno 
zvezo Slovenije in Fakulteto za šport uspešno zaključil uspo-
sabljanje in postal športni trener modernih tekmovalnih ple-
sov, leto kasneje pa tudi plesni sodnik. Vseskozi sem pripa-
den istemu plesnemu klubu: Plesni šoli Bolero.

 Ͱ Kakšna je bila vaša izkušnja s tujino?

Po koncu študija v Londonu sem se tam nekaj časa s plesom 
ukvarjal profesionalno. To je bila moja štiriletna izkušnja v tu-
jini, za katero sem hvaležen. V tistem obdobju sem doživel ve-
liko. Imel sem priložnost zaplesati pred kraljevo družino, imeli 
smo plesno turnejo po Veliki Britaniji, s svetovnimi pevskimi 
zvezdami sem nastopal tudi na West Endu. Vse to so nepozab-
ni trenutki. Nazaj v Slovenijo me je pripeljalo domotožje.

 Ͱ Kaj je tisto, kar vam je v plesu tako všeč?
Predvsem me veseli, da sem lahko v različnih vlogah: od ple-
salca, koreografa, trenerja do profesorja na plesni akademiji, 
rad tudi kaj napišem o plesu, da se o njem govori, da se ples 
vidi ... Sem tudi vodja slovenskih reprezentanc, ki potujejo 
na mednarodna tekmovanja, ter mentor številnim mladim 
trenerjem in učiteljem. Vse te vloge me veselijo in delajo di-
namiko, da me to še vedno vleče naprej. Nisem samo v eni 
vlogi. Izjemno rad delam različne projekte in dogodke, ki so 
povezani s plesom. Možnosti je veliko in čedalje bolj se vidim 
tudi v ozadju, ne samo v ospredju. Gre za ustvarjalnost – in 
ustvarjanje je lahko neskončno.

 Ͱ Plesalcev je veliko. Kako iz te množice pride nekdo, ki je 
potem tako uspešen, kot ste vi?
S tem, da imaš to zelo rad in da to počneš spontano, z lju-
beznijo in seveda z velikim trudom, da hodiš na treninge, 
vztrajaš ... Pri meni sta izraziti gotovo vztrajnost in želja, tudi 
nekaj sanj, ki jim slediš. Če si nekaj res želiš ter delaš z veliko 
ljubezni, sanje in želje nekako prikličeš in se zares uresniči-
jo. Gotovo pa je za vsem veliko truda, dela, premišljenosti in 
nekaj taktike.

Plesal tudi pred britansko kraljevo družino
Matevž Česen je v plesu od petega leta starosti in v več vlogah niza številne uspehe. Je 
profesionalni plesalec, koreograf, trener športnega plesa in plesni sodnik. Po njegovi 
poti stopata tudi hčeri.

MAJA BERTONCELJ

Na Večeru športa v Medvodah je prejel športno priznanje.  
/ Foto: Peter Košenina
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 Ͱ Katere rezultate bi vi poudarili?
V tekmovalni plesni karieri sem bil de-
setkrat državni prvak, štirikrat sem bil 
evropski in prav tako štirikrat svetov-
ni prvak. To so bila moja športna leta. 
Desetletno tekmovalno kariero sem 
zaključil z nagrado za najboljšo plesno 
točko na severnoameriškem plesnem 
festivalu v New Yorku v Združenih dr-
žavah Amerike, kjer sva skupaj v paru 
plesala z Niko Kljun. Kot trener in kore-
ograf pa se lahko pohvalimo s petdeseto 
zmago na svetovnih prvenstvih s svoji-
mi varovanci, ki se večinoma vsako leto 
menjajo, le jaz kot trener ostajam isti. 
Dosegli smo jo lani. To jubilejno zmago 
si bom za vedno zapomnil. Je pa to šte-
vilo sedaj že 56, saj smo na istem prven-
stvu osvojili kar rekordnih devet zmag.

 Ͱ Doma ste v modernih tekmovalnih 
plesih. Pa sicer obvladate tudi druge 
plesne zvrsti?
Usmerjen sem v moderne tekmoval-
ne plese: jazz, modern, show dance. 
Med svojo kariero sem se spoznal sko-
raj z vsemi zvrstmi plesa, ker če hočeš 
biti profesionalni plesalec in se s tem 
ukvarjati, moraš znati več stvari. Res pa 
je, da se tekmovalcem, ki trenirajo za 
vrhunske rezultate, ne uspe ukvarjati z 
vsemi plesi, ampak se morajo osredoto-
čiti na ožji izbor zvrsti.

 Ͱ Koliko ur ste trenirali v tekmoval-
nih letih?
Na vrhuncu svoje tekmovalne kariere 
sem hodil tudi na umetniško gimnazi-
jo, plesno smer, in že tam smo plesali 
vsaj tri ure na dan. V plesnem klubu 
tudi tri ure. Šest ur na dan je že skoraj 
en delovnik. Moji plesalci imajo redne 
plesne treninge trikrat tedensko, poleg 
tega so še dodatni treningi gimnastike, 
baleta, kondicije, imajo tudi možnost 
individualnih treningov. Najboljši rav-
no s slednjimi najbolj napredujejo. Na 
koncu to pomeni, da je trening vsak 
dan po več ur.

 Ͱ Plesne korake imate verjetno vgra-
jene v podzavest. To pomeni, da tudi v 
kuhinjo priplešete?
(smeh) Doma radi spontano zaplešemo. 
Še vedno kdaj noga ostane zadaj in jo 
potem potegnem k sebi, a to so natreni-
rane reakcije.

 Ͱ Veselje do plesa ste prenesli tudi na 
hčeri.
Obe hčeri plešeta. Taja je stara 15 let 
in je že starejša mladinka. Tudi ona je 
prejela nagrado na današnji prireditvi 
v Medvodah, mlajša Tija pa tudi poča-

si vstopa v svet plesa. Z mojo Tanjo sva 
ju vedno spraševala, ali želita vztrajati, 
ali bosta plesali. Absolutno to pri nas ni 
obveza. Sam se zavedam, koliko dela in 
tudi stresa je za tem. Če bosta vztrajali, 
ju bomo spodbujali. Poskušamo pa loče-
vati mojo trenersko službo in dom.

 Ͱ Do kdaj se še vidite v plesu?
Ples je del mojega življenja – verjetno se 
v njem vidim vse do konca, a v različnih 
oblikah. Zadnjih 15 let sem posvetil tek-
movalnemu plesu in s tekmovalci smo 
močno delali. Sedaj me čedalje bolj za-
nimajo še kakšne druge stvari, ki niso 
povezane le s tekmovalnim plesom. 
Bomo videli, kaj bo prinesel čas. Lahko 
pa rečem, da sem še vedno zelo rad v 
vlogi plesalca. Lepo mi je na odru.

 Ͱ Poudarjate, da je ples primeren za 
vse in koristen za zdravje.
Ples vsekakor tudi zdravi. Ko plešemo, 
dela celotno telo, vključiti moramo tudi 
možgane. Ples dokazano vpliva na po-
znejši razvoj demence. Hkrati je prime-
ren kot vsesplošna rekreacija, odvisno 
od tega, na kako visoki ravni vadba 
poteka. To je šport ali rekreacija in še 
umetnost, ki je primerna za vse staro-
sti. Nikoli ni prepozno začeti, če želiš 
plesati le za sprostitev, če bi se rad s ple-
som ukvarjal profesionalno, pa je treba 
začeti precej zgodaj.

 Ͱ Zaradi svojih dosežkov ste lani pre-
jeli tudi najvišje priznanje Plesne zve-
ze Slovenije, naziv slovenski ambasa-
dor plesa, in Jenkovo priznanje.
V čast mi je biti slovenski ambasador 
plesa. Vesel sem, da lahko predstavljam 
ples in ga širim, saj ga živim že skoraj-
da celo življenje. Zavzemam se za to, da 

ples ne bi bil spregledan, da bi se o njem 
govorilo, se ga videlo, da bi povezoval, 
da bi bili plesalci cenjeni ... Generacije 
pred nami so marsikaj naredile, sedaj 
pa je na nas, da to spoštujemo, ohra-
nimo in s svojo energijo nadgradimo. 
Spodbujali bomo k temu, da bo plesalo 
še več ljudi.

 Ͱ Kakšni plesalci smo Slovenci, se 
pleše vedno več?
Pleše se veliko. Ljudje že po naravi radi 
zaplešemo. K temu gotovo pripomorejo 
vsi odlični rezultati plesalcev tekmo-
valcev in dober sistem, ki ga ima Ple-
sna zveza Slovenije. Plesna dejavnost 
je izjemno dobro razvita že v osnovnih 
šolah, kjer poteka program Šolski plesni 
festival. Srednješolci se vsako leto vese-
lijo maturantske četvorke, iz leta v leto 
so bolj priljubljeni družabni plesi. Veliko 
otrok obiskuje plesne šole in se udele-
žujejo tekmovanj, ki so zanje velik izziv. 
Sem trener tudi kar nekaj plesalkam iz 
medvoške občine, med katerimi so Lara 
Šlibar, Zarja Čerkez, hčerki Taja in Tija, 
Zala Ogris in Živa Hodak Jordan, ki so 
osvojile že več naslovov – tudi svetovnih 
prvakinj. Nasploh je veliko Medvoščanov 
uspešnih plesalcev, ne samo tistih, ki so 
v našem klubu ali kje drugje. V Medvo-
dah uspešno delujeta tudi Bit Medvode 
in Plesni studio Impulz. Lepo je gledati 
mlade, kako so uspešni. Imamo konser-
vatorij za glasbo in balet, plesno smer na 
umetniški gimnaziji in plesno akademi-
jo v Ljubljani. O plesu se veliko govori in 
menim, da v njem marsikdo lahko naj-
de svojo priložnost. Slovenski ples je na 
visoki ravni, kajti poučujejo ga dobri tre-
nerji in učitelji. Torej – vabljeni na ples!

Matevž Česen pravi, da je še vedno zelo rad tudi v vlogi plesalca. / Foto: osebni arhiv



28  Domači kraji  

Začetki Prostovoljnega gasilskega dru-
štva (PGD) Zbilje segajo v februar 1955, 
ko se je na ustanovnem občnem zboru v 
gostilni Jezeršek – lastnik Jože Jezeršek 
je bil pobudnik – zbralo prvih 38 članov 
in članic. Povezala jih je želja, da bi do-
mačemu kraju in krajanom zagotovili 
in nudili zaščito in varnost pred narav-
nimi in tehničnimi nesrečami, je na 
slavnostni akademiji ob 70-letnici dru-
štva spomnil predsednik Saša Ciglar. 
»Zato so združili moči, svoj prosti čas 
namenili postavitvi doma, se izobra-
ževali in nabavili opremo.« In danes ni 
nič drugače, je dejal; ob skrbi za stalno 
izobraževanje in posodabljanje opreme 
skupaj stremijo k nadaljnjemu razvoju. 

AnA JAgodic dolžAn 

Prostovoljno gasilsko društvo Zbilje je pretekli petek s slavnostno akademijo 
zaznamovalo sedemdesetletnico delovanja, v katerem je ob skrbi za varnost in pomoč 
ob naravnih in drugih nesrečah ustvarilo prepoznaven pečat na področju dela z 
mladimi.

Predsednik PGD Zbilje Saša Ciglar s priznanjem, ki ga je ob jubileju prejelo društvo, ter 
podpredsednik Gasilske zveze Slovenije Franc Bradeško / Foto: Primož Pičulin

Zgodba o rasti in vztrajnosti
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V svojem nagovoru je Ciglar tudi pou-
daril, da sta razvoj in napredek društva 
rezultat požrtvovalnosti posameznikov 
in ekipe, ki imajo vizijo, trdno voljo, 
predvsem pa pripadnost, medsebojno 
spoštovanje in gasilsko tovarištvo. Že 
nekaj časa si prizadevajo rešiti prostor-
sko stisko, saj je gasilski dom postal 
premajhen za številno članstvo, opre-
mo in vozila. Po besedah predsednika 
se je pokazala možnost za izgradnjo no-
vega doma, a je najprej treba spremeni-
ti namembnost primernega zemljišča.
Operativno enoto PGD Zbilje sestavlja 33 
članov, 17 pa je rezervnih. Vseh članov 
je trenutno 252, od tega 115 pionirjev, 
mladincev ali pripravnikov. Vse od leta 
1992 dalje, ko se je ekipa pionirjev pr-
vič uvrstila na državno tekmovanje, se 
predstavniki društva redno udeležujejo 
tekmovanj za mladino na tej ravni. Kot 
pomemben mejnik so na slovesnosti 
omenili tudi leto 2008, ko so pionirke 
na državnem tekmovanju osvojile prvo 
mesto, mladinke pa so bile tretje. »Od 
takrat naprej smo bili vedno med naj-
boljšimi v Sloveniji in si večkrat izbori-
li tudi nastop na gasilskih olimpijskih 
igrah,« je povedala Petra Kalan, ki je 

skupaj z mentorjem mladine Maticem 
Hercegom in govorci osvetlila delovanje 
društva. Dvakrat, leta 2009 v Ostravi na 
Češkem in deset let kasneje v švicar-
skem mestu Martigny, so se mladinke 
iz Zbilj veselile zmage, prav tako so se 
izkazale na preostalih petih olimpija-
dah. »Glede na to, da imamo aktivnih 
ogromno mladih, verjamemo, da še ni-

smo rekli zadnje,« je pristavil mentor.
Predstavnica Gasilske zveze (GZ) Med-
vode Urška Zadravec je zgodovino gasil-
stva v Zbiljah prepoznala kot zgodbo o 
rasti in vztrajnosti. Poudarila je pomen 
dela in povezanosti z mladimi ter zgle-
dno sodelovanje društva v okviru zve-
ze. Osrednji govornik je bil župan Nejc 
Smole, ki je zbiljskim gasilcem zaželel, 
da s povezovanjem modrosti in sveži-
ne ter vrednotami, kot so tovarištvo, 
solidarnost, pomoč ..., ostanejo zgled 

vseživljenjskega dela za skupnost, ki 
se prenaša z generacije na generacijo. 
Zbrane na slovesnosti, med katerimi so 
bili tudi predstavniki drugih gasilskih 
ter še nekaterih društev in organizacij iz 
občine Medvode in okolice, je nagovoril 
tudi predsednik GZ regije Ljubljana in 
podpredsednik Gasilske zveze Slovenije 
Franc Bradeško ter skupaj s predsedni-
kom PGD Zbilje podelil priznanja krovne 
zveze. Jasmina Notar je prejela gasilsko 
odlikovanje II. stopnje, Jakob Karmel ga-
silsko plamenico III. stopnje, Franci Šilar 
gasilsko plamenico I. stopnje. Prav tako 
je priznanje, in sicer gasilsko plamenico 
II. stopnje, prejelo PGD Zbilje, ki je ob ju-
bileju podelilo še 43 društvenih priznanj.
Z glasbo in pesmijo sta k prazničnemu 
vzdušju prispevala Blaž Avsenik in Nika 
Svetlin, člani likovne sekcije Kulturno-
-umetniškega društva Zbilje pa z raz-
stavo likovnih del na temo gasilstva. 
»Zavedamo se, kako pomembno je delo 
gasilcev in kako pomemben je njihov 
prispevek k naši skupnosti,« so poja-
snili sodelovanje, tokrat drugo po vrsti. 
Pred desetimi leti so na vlogo gasilcev 
spomnili predvsem z umetniškimi po-
dobami na temo žleda.

Že nekaj časa si prizadevajo 
rešiti prostorsko stisko, saj je 
gasilski dom postal premajhen 
za številno članstvo, opremo in 
vozila.

ŠTREKELJ Miha       030 634 434

Predelava hlodovine na lastni žagi
Kratki plačilni roki in zanesljivo plačilo

Možnost izbire elektronske izmere
Pošten odnos do lastnikov gozdov

Vaš partner v gozdu že 70 let
lipbohinj.si
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Gasilska zveza Medvode letos praznuje okroglo obletnico. 
Pravo praznovanje pride na vrsto poleti, konec marca in za-
četek aprila pa so izkoristili za jubilejno 30. skupščino zveze 
in organizacijo letošnjega Preventivnega dne.
Preventivni dan je na prireditveni ploščadi pri tržnici v Med-
vodah potekal v soboto, 5. aprila. Poleg vseh šestih prostovolj-
nih gasilskih društev, ki sestavljajo Gasilsko zvezo Medvode, 
sta na njem sodelovala tudi medvoški zdravstveni dom in 
Policijska postaja Medvode. Policisti so na Preventivni dan 
povabili tudi kolege vodnike službenih psov in policiste ko-
njenike, ki so bili obiskovalcem še posebno zanimivi. »Letos 
nimamo posebne tematike, predstavlja se vseh šest društev. 
Predstavljamo starejšo in novo opremo, tu je tudi nekaj ga-
silskih starodobnikov. Občanom pokažemo opremo, s kate-
ro pomagamo, enako delajo tudi policisti. Zdravstveni dom 
predstavlja temeljne postopke oživljanja in izvaja merjenje 
krvnega tlaka in sladkorja,« je dogajanje na Preventivnem 
dnevu opisal Miha Vovk, predsednik Komisije za preventivo 
Gasilske zveze Medvode. Preventivni dan organizirajo spo-
mladi, ker v oktobru, ki je sicer mesec požarne varnosti, ni 
dovolj prostih terminov za izvedbo.

JUBILEJNA SKUPŠČINA
Trideseta skupščina Gasilske zveze Medvode je potekala v pe-
tek, 28. marca. Na njej so pregledali delo v preteklem letu. Iz 
proračuna Občine Medvode so prejeli 115 tisoč evrov, pet tisoč 
za zemljiške preglede, pričakujejo pa še sredstva za refundaci-
je, pri katerih je največji delež predstavljal dopoldanski požar 
na igrišču za golf v Smledniku. V lanskem letu so sodelovali 
na 114 intervencijah. Pridobili so 23 novih operativnih gasil-
cev, začeli pa so tudi tečaj za nižje gasilske častnike, ki se bo 
zaključil z majskim izpitom na Igu. Upajo, da bo 18 sodelujo-
čih kandidatov iz Gasilske zveze Medvode na njem uspešnih. 
»Na področju usposabljanj in izobraževanj res dobro delamo. 
Po številu mladih gasilcev smo na prvem mestu v regiji, tek-
movanj v naši organizaciji se udeležuje več kot dvesto mladih 
in njihovih mentorjev. Štiri naše enote bodo nastopile na dr-
žavnih tekmovanjih, ki bodo na sporedu poleti. Mladinke iz 
Zbilj so Slovenijo zastopale na mladinski gasilski olimpijadi 
v Trentinu in zasedle osmo mesto,« je o dosežkih medvoških 
gasilcev na tekmovanjih dejal predsednik GZM Miha Šušter-
šič. Pred dvema tednoma so na Topolu pripravili tudi gasilsko 
vajo, na kateri so gasili travniški požar. Organiziralo jo je PGD 
Sora, nanjo pa so povabili tudi PGD Horjul in PGD Hruševo iz 
sosednje Gasilske zveze Dolomiti.
Slovesnost ob 30-letnici Gasilske zveze Medvode bo 1. julija v 
Medvodah.

Preventivni dan in jubilejna skupščina
Občanom so predstavili svoje delovanje, na skupščini pa opravili pregled  
lanskega leta.

PETER KOŠENINA

Na Preventivnem dnevu sta poleg vseh šestih prostovoljnih  
gasilskih društev, ki sestavljajo Gasilsko zvezo Medvode, sodelovala 
tudi medvoški zdravstveni dom in Policijska postaja Medvode.  
/ Foto: Peter Košenina

POGREBNE STORITVE, HIPNOS d.o.o., Žlebe 98, 

 

1215 Medvode, P.E. Barletova cesta Preska - Medvode

telefon: 01/ 361 35 89, www.hipnos.si

www. hipnos. si
24-urna dežurna št.: 051 620 699

hipnos@hipnos.si

Ob izgubi Vaših najdražjih  

Vam priskočimo na pomoč  

in Vam v celoti opravimo  
kompletno pogrebno 

storitev.

30
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Planinsko društvo Medvode ima novo 
vodstvo. Na občnem zboru 12. marca so 
izvolili novega predsednika, precejšnje 
spremembe pa je doživel tudi upravni 
odbor. Novi predsednik društva je Do-
minik Košir s Tehovca.
Dominik Košir je v PD Medvode začel 
aktivno sodelovati pred dobrimi dvajse-
timi leti in bil kmalu povabljen v uprav-
ni odbor društva, kjer je postal načelnik 
informacijsko-propagandnega odseka. 
Ker ima rad fotografijo, je fotografije 
začel objavljati in leta 2005 izdelal sple-
tno stran društva. Tri leta pozneje je za-
čel usposabljanje za planinskega vodni-

ka, po čemer ga planinci danes morda 
tudi najbolj poznajo. »Zadnjih sedem let 
sem bil podpredsednik društva. S pred-
sednikom Gorazdom Šturmom sva zelo 
dobro sodelovala in rezultati so vidni. 
Gorazd je privabil mladino in zato se 
je povečalo tudi število članov. Mislim, 
da moramo tako nadaljevati in mlade, 
ki zdaj hodijo na izlete in planinske ta-
bore, prepričati, da ostanejo z nami,« 
pravi novi predsednik. V PD Medvode je 
z letošnjim letom prišlo do precejšnjih 
sprememb, tudi v upravnem odboru. V 
njem so zdaj v večini vodniki, ki imajo 
največ stika s planinci. Med planinci so 
zelo priljubljeni tako imenovani cukrč-
ki – društveni izleti, ki potekajo od po-
mladi do jeseni. Letos so jih izpeljali že 
šest.
Planinsko društvo Medvode je ob koncu 
lanskega leta štelo 372 članov, ki priha-
jajo z vseh koncev Slovenije. Za njihovo 
varnost na izletih trenutno skrbi osem 
izšolanih planinskih vodnikov.

Želijo nadaljevati začeto, to je privabljati in obdržati tudi mlade planince.

PETER KOŠENINA

Planinsko društvo ima novo vodstvo

Pokličite
030 646 007

Dominik Košir je bil zadnjih sedem let 
podpredsednik, zdaj pa je prevzel vodenje 
Planinskega društva Medvode.  
/ Foto: Peter Košenina
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Planinsko društvo Medvode je 
ob koncu lanskega leta štelo 
372 članov. Za njihovo varnost 
na izletih trenutno skrbi osem 
izšolanih planinskih vodnikov.
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Kot že tolikokrat doslej so obiskovalci skupaj z umetniškimi 
ustvarjalci in gostitelji v rojstni hiši Jakoba Aljaža v Zavrhu 
pod Šmarno goro »pomežiknili pomladi«, tokrat s posebnim 
pridihom. Na povabilo organizatorja KUD JaReM je dogodek 
popestrilo KUD Židan parazol iz Ljubljane, katerega člani so s 
svojo folklorno skupino in pevci poskrbeli za pravo pomladno 
vzdušje. Čudoviti plesi, ki so spremljali dogodek, so obiskoval-
ce popeljali v svet preteklih običajev, ki so povezani z življe-
njem na podeželju, še posebno pa s kmetijstvom in kulturo, 
ki ga spremlja.
Večer je imel poseben čar, saj so se med plesom in petjem 
prepletali odlomki filma, ki je pričaral podobo koruze, te vsa-
kodnevne in pomembne rastline, ki v slovenski tradiciji pred-
stavlja ne le hrano, temveč tudi vir številnih običajev. Zgodba 
o koruzi, od njenega zasajanja do zorenja rumenih storžev, je 
obiskovalcem ponudila globlji vpogled v slovensko kmetijsko 
dediščino, ki je nedeljiva od kulturnega spomina tega kraja. 
Ob tem je bilo poskrbljeno tudi za literarni del programa. Z 
verzi Cirila Zlobca in Jurija Marussiga sta se Sara Bukovšak 

in Jurij Marussig iz mlajše literarne sekcije Bezeg navezala 
na pomlad in pomembnost ohranjanja kulturne dediščine, 
ki nas povezuje z naravo in tradicijo.
Pomladni večer v rojstni hiši Jakoba Aljaža ni bil zgolj kultur-
na prireditev, temveč tudi prisrčen in srčen pozdrav naravi, 
ki se prebudi po dolgi zimi. Z obiskom tega dogodka so se 
vsi prisotni ne le spomnili nanjo, ampak tudi globlje začutili 
moč pomladi, ki ni le letni čas, temveč tudi simbol upanja in 
obujanja preteklih vrednot.

Pomežik pomladi
Pomežik pomladi v rojstni hiši Jakoba 
Aljaža je na svojstven način zaznamoval 
prihod pomladi.

SAMO LESJAK

Z obiskom tega dogodka so se vsi prisotni ne le spomnili nanjo, 
ampak tudi globlje začutili moč pomladi, ki ni le letni čas, temveč 
tudi simbol upanja in obujanja preteklih vrednot. / Foto: arhiv KUD 
JaReM

Gorenjski glas je najbolj bran regionalni časopis v Sloveniji.

Gorenjski glas v vsak dom na Gorenjskem 

14 dni brezplačnega  
časopisa 
Akcija 14 dni brezplačnega časopisa je namenjena  
vsem, ki Gorenjskega glasa še ne poznate ali 
ga kupujete v prosti prodaji. Podatke za dostavo  
pošljite na narocnine@g-glas.si ali pokličite 
051/682 217. Po preteku 14-dnevnega obdobja  
vam časopisa ne bomo več pošiljali, vas bomo  
pa poklicali, povprašali za mnenje in predstavili  
pogoje za naročnino. 

Pridružite se naši veliki družini naročnikov,  
ne bo vam žal! 

V akciji ne morejo sodelovati obstoječi naročniki in tisti, ki živijo na istem 
naslovu kot naročnik. Prav tako ne morejo sodelovati tisti, ki so obdobje 
brezplačne naročnine v zadnjem letu že izkoristili. 

MEDVODE (cesta komandanta Staneta 4a TC Spar)
051 312 408

profesionalno in prijazno osebje
kakovostne storitve po dostopnih cenah

uporaba vrhunskih izdelkov

N O V O  V  M E D V O D A H !
Odpiramo vrata novega frizerskega salona, kjer

poskrbimo za popolno preobrazbo!

FRIZERSKE STORITVE:

MAKEUP STORITVE:

Pridite in zasijte z nami!

STRIŽENJE, BARVANJE, OBLIKOVANJE PRIČESK
ZA VSAK DAN ALI POSEBNE PRILOŽNOSTI

DNEVNI, VEČERNI IN POROČNI MAKEUP,
PRILAGOJEN VAŠEMU VIDEZU IN ŽELJAM

Jasmina Omejec
H A I R  &  M A K E U P
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V Društvu upokojencev Pirniče so na občnem zboru poleg pre-
gleda dela in načrtov za prihodnje podelili tudi priznanja za-
služnim članom. Prejeli so jih tisti, ki s svojim dolgoletnim 
delom, predanostjo in prizadevanjem prispevajo k delovanju 
in razvoju društva in tudi širše.
Pohvalo so podelili Jožici Zavolovšek za dolgoletno uspešno 
delo s člani društva in sodelovanje v programu Starejši za sta-
rejše. Priznanje odličnosti so prejeli: Irena Stanič za aktivno 
in uspešno vodenje programa Starejši za starejše v Društvu 
upokojencev Pirniče in Medvode; Marina Ježek za aktivno 
vodenje sekcije ročnih del, sodelovanje na razstavah doma 
in tudi širše po Sloveniji; Mešani pevski zbor Srebrne zvezde 
– Roman Veras za izredno uspešno delo tako pri nastanku 

zbora kot širitev njihovega repertoarja in Ciril Debeljak za vo-
denje glasbene skupine, ustanovitev MPZ Srebrne zvezde in 
igranje harmonike v društvu. Plaketa pa je šla v roke Veroniki 
Pretnar Kunstek za uspešno dolgoletno delo predsednice DU 
Pirniče in širše v občini Medvode.
Priznanja je podelil Marjan Sedmak, predsednik Mestne zve-
ze upokojencev Ljubljana, Osrednjeslovenske pokrajinske 
zveze društev upokojencev.

Priznanja zaslužnim članom
MAJA BERTONCELJ

Prejemniki priznanj iz Društva upokojencev Pirniče / Foto: Janez 
Strojan

 051-211-407    info@tibi-team.si    

 www.tibi-team.si

KVALITETNO IN 
STROKOVNO ČIŠČENJE:

FASAD

SOLARNIH ELEKTRARN
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Društvo kmetic Medvode v sodelovanju s klekljarskim krožkom iz 
Smlednika vabi na velikonočno razstavo z naslovom Nesemo k že-
gnu. V Galeriji KUD Sora bodo v soboto, 12. aprila, med 14. in 18. 
uro in v nedeljo, 13. aprila, med 9. in 18. uro na ogled velikonočni 
prti, ki jih imajo na svojih domačijah in so dediščina naših pred-
nikov. V soboto, 12. aprila, bo ob 16. uri obiskovalce po razstavi s 
strokovnim komentarjem popeljala Sonja Porenta. M. B.

Razstava Nesemo k žegnu
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V Športni dvorani Medvode je sredi marca potekal 24. Večer 
športa, na katerem so bili v ospredju najboljši športniki in 
športnice občine Medvode v letu 2024.

ŠTIRINAJST RAZLIČNIH PANOG
Zvrstilo se jih je kar 98, zastopajo pa 14 različnih športnih 
panog. Čestitala sta jim župan Medvod Nejc Smole in pred-
sednik Športne zveze Medvode Milan Šobat. »Glede na to, 
koliko mladih se v Medvodah ukvarja s športom, me število 
današnjih nagrajencev niti ne preseneča. Veseli me, da jih je 
vedno več, kar pomeni, da se mladi trudijo in si zaslužijo vse 
pohvale,« je dejal Šobat.
Podlaga za izbor športnih nagrajencev je Pravilnik o prizna-
njih športnikom, športnim delavcem in športnim društvom 
v Občini Medvode. Javni zavod Sotočje vsako leto objavi javni 
poziv za predlaganje kandidatov za športna priznanja. Ta je 
trajal od 3. decembra do 7. januarja. V tem času je bilo na 
zavod posredovanih 45 predlogov za prejemnike priznanj. Se-
demčlanski strokovni svet je 42 kandidatur potrdil kot ustre-
zne ter jim v skladu s pravilnikom določil vrsto priznanja.

PRVIČ DISK GOLF
Podeljenih je bilo 34 malih in sedem velikih športnih plaket. 
Slednje so prejeli Živa Hodak Jordan, Zala Ogris in Taja Česen 
za 1. mesto na svetovnem prvenstvu v showdance formaci-
jah, prav tako plesalka Zarja Čerkez za 1. mesto na svetovnem 
prvenstvu v jazz solo, biatlonka Anamarija Lampič za 3. me-
sto na tekmi svetovnega pokala, članska skupina Plesnega 
kluba Bit (Anja Černuta, Kaška Krušlak, Maja Črešnar, Katja 
Draksler, Anja Gržinič, Bojana Vrščaj, Mateja Henigman, Sa-
nrda Kokalj Dolinšek, Katja Košir, Tanja Pelak, Mirjam Sla-

pničar, Tjaša Stare, Maja Tršinar, Ana Turšič, Alenka Valoh 
Pogačnik in Tina Veras) za 1. mesto na evropskem prvenstvu 
v jazz formacijah med člani 2, badmintonista Gal Bizjak za 
3. mesto na svetovnem pokalu Yonex Bulgarian internatio-
nal v mešanih dvojicah in Miha Ivančič za 1. mesto na tekmi 
svetovnega pokala na Slovenia Li-ning cup v mešanih dvoji-
cah ter Barbara Poljšak za 1. mesto na evropskem prvenstvu 
v disk golfu.
Tokrat je bila prvič zastopana športna panoga disk golf. »Kaj 
disk golf je, je najlažje pojasniti s primerjavo z dobro znanim 
mini golfom. Igra je zelo podobna, namesto palice, žogice in 
luknjice, kamor ciljamo pri mini golfu, imamo tukaj različne 
diske in koš. Pravila so praktično enaka, kar v našem pri-
meru pomeni s čim manj meti priti do cilja. V Sloveniji je ta 
šport še v razvoju. Nekaj delamo po šolah, nekaj nas je tudi 
odraslih, ki se ukvarjamo z njim, srednješolcev, študentov. 
Zanimanje se počasi povečuje in upam, da bo tudi ta panoga 

Skoraj sto športnih nagrajencev
Športnica Medvod za leto 2024 je biatlonka Anamarija Lampič, športnik leta 
badmintonist Miha Ivančič, športno priznanje pa je prejel profesionalni plesalec, 
koreograf, trener športnega plesa in plesni sodnik Matevž Česen.

MAJA BERTONCELJ

Najboljši športniki in športnice občine Medvode v letu 2024 / Foto: Peter Košenina

Športnik Medvod Miha Ivančič / Foto: Peter Košenina
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zrasla,« je disk golf na kratko predstavila Barbara Poljšak.
Podeljeno je bilo eno športno priznanje. Za izjemno uspešno 
trenersko, strokovno in organizacijsko delo v športu si ga je 
prislužil slovenski ambasador plesa, plesni koreograf in so-
dnik Matevž Česen. Več o njem lahko preberete v pogovoru v 
tokratnem Sotočju.

ŠPORTNICA LETA
Med prejemniki velike športne plakete sta bila za športnico 
in športnika občine Medvode za leto 2024 razglašena sedmič 
Anamarija Lampič, prvič kot biatlonka, in drugič badmin-
tonist Miha Ivančič. Prireditev Večer športa je bila tik pred 
začetkom tekem svetovnega pokala v biatlonu na domači 
Pokljuki, zato Anamarije Lampič ni bilo, je pa priznanje v 
njenem imenu prevzela mama Anka Lampič. Najboljša slo-
venska biatlonka je na Pokljuki še drugič v kratki biatlonski 
karieri stopila na stopničke. Na tekmi s skupinskim star-
tom je bila tretja, potem ko je zadela kar 19 od 20 strelov. 
Sezono je končala na skupno 23. mestu, kar je sicer šest 
mest nižje od sezone prej. Je pa bila v njej dvakrat na sto-
pničkah. »To ne pomeni veliko samo meni, ampak tudi celi 
ekipi. Vsi delamo za čim boljše rezultate. Vesela in ponosna 
sem. Vem, da sem lahko zraven, a največkrat nekaj zmanj-
ka: preveč grešim, se ne počutim dobro. Iz leta v leto rastem 
v biatlonu,« je pojasnila v posnetku, ki so ga predvajali na 
Večeru športa. Prihodnja sezona bo olimpijska, skušala bo 
uresničiti sanje in osvojiti olimpijsko medaljo. Zelo ponosna 
pa je tudi na naziv, ki ga je prejela v domači občini. »Da sem 
bila izbrana za športnico Medvod, je še vedno odraz tega, da 
sem dobra v športu in da občina to prepozna. V veselje mi je 
prejeti ta naziv. Glas, da je občina Medvode super občina, se 
širi. To, da poveš, od kod prihajaš, je najmanj, kar lahko daš 
svoji občini,« je na Pokljuki odgovorila na bolj lokalno obar-
vano vprašanje. Po sezoni si je vzela čas za dopust. S sestro 
Tinkaro sta odšli v Mehiko.

ŠPORTNIK LETA
Miha Ivančič je športnik občine Medvode postal drugič. »To 
priznanje mi pomeni veliko. Ko sem bil mlajši in hodil na Ve-
čere športa, nikoli nisem mislil, da bom enkrat najboljši, kaj 
šele dvakrat. Zelo vesel in ponosen sem, da mi je to uspelo. 
To je tudi pomembno priznanje za našo panogo. Badminton 
je v Medvodah že nekaj časa kar priljubljen. Smo med naj-
boljšimi v Sloveniji in dobre rezultate dosegamo tudi v tujini. 

Sezona 2024 je bila dobra. Dosegel sem uspehe, ki so med naj-
boljšimi v moji karieri. V prihodnje si predvsem želim dobre 
igre in potem bodo prišli tudi rezultati. Nastopil bi rad na čim 
več turnirjih in dosegel čim več zmag. Sem že kar izkušen, a 
menim, da svojo igro še lahko izboljšam,« je povedal Miha 
Ivančič.
Večer športa so z zanimivimi točkami popestrili Duo Kamika-
zete in plesalci Plesnega kluba Bit.

Anamarija Lampič se prireditve ni udeležila, saj so jo čakali nastopi 
na tekmah svetovnega pokala na Pokljuki, kjer je drugič v biatlonski 
karieri osvojila tretje mesto. / Foto: Tina Dokl
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Novice med vodami na televiziji, 
socialnih omrežjih in spletni strani
Televizijska in video  za produkcija
majhne oglaševalce in velika podjetja5let  vedno na tekočem

kabelska televizija medvode
cesta komandanta staneta 12, 1215 medvode 
telefon: 01 36 19 580,  gsm: 041 753 150
e-pošta: info@tv-m.si, splet:www.tv-m.si
f b :  w w w. f a c e b o o k . c o m / t v m e d v o d e /
youtube kana l :  nov ice  med vodami  
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Večer je popestrila tudi formacija Plesnega kluba Bit. / Foto: Peter 
Košenina
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SEM V FORMI – KAJ TO PRAVZAPRAV 
POMENI
Forma je ljudski izraz za dobro fizično 
pripravljenost, in sicer takšno, da je vsaj 
blizu posameznikove navidezne meje, 
do koder v tem obdobju segajo njegove 
sposobnosti. Pojem je absolutno gledano 
zelo težko definirati, saj recimo vrhunski 
tekač čas 2 uri in 10 minut na maratonu 
označi za polomijo, po drugi strani pa je 
rekreativni tekač s časom okoli treh ur 
(ali pa štirih, če želite) na vrhuncu zado-

voljstva in – po njegovem – forme. Zade-
va je torej zelo subjektivne narave, vsem 
pa je nekaj skupnega – človek se takrat 
načeloma počuti zelo dobro. Kako torej 
priti do te opevane forme?
Tako kot nekateri premalo naredijo za 
svoje fizično zdravje, drugi pretiravajo. 
Kje je torej meja med premalo in preveč? 
Ne boste verjeli: forma. Takrat je človek 
v ravno pravem balansu med zadostnim 
treningom in regeneracijo, vendar nava-
dno v tem zanosu pretiravamo in sledi 
padec. Večina namreč meni, da je na-
predek zgolj posledica treninga, zato si 
ga želi še več. Omeniti velja paradoks in 
dejstvo hkrati, da se napredek oziroma 
učinek gradi v fazi regeneracije, ne tre-
ninga, po drugi strani pa brez treninga 
tudi ni napredka. Trening namreč pred-
stavlja rušenje ravnovesja z namenom, 
da se telo zaradi tega stimulusa obnovi 
na višjo raven. To se zgodi le ob pogoju, 
da mu sledi ustrezna regeneracija. Če ta 
pogoj ni izpolnjen, pride do preutrujeno-
sti, ki sčasoma vodi v kronično, kar pa ni 

dobro. Tisti prijeten občutek »lebdenja« 
lahko zamenja poškodba ali pa bolezen, 
oboje kot posledica pretiravanja in izgo-
relosti.
Ravno prav treninga in zadosti regene-
racije je torej ključno. Glede treninga 
je prav, da imamo nek načrt oziroma 
smisel, vsaj okviren, regeneracijo pa si 
lahko tudi nadgradimo z raznimi ma-
sažami, blagodejnim skokom v vodo 
ipd., pri čemer je osnova spanec. Med 
spanjem telo odklopi veliko procesov 
in se posveti »popravilu«, za kar seveda 
potrebuje dovolj časa. Tukaj je še kako-
vostna prehrana, ki ravno tako temelji 
na dobrih sestavinah, ne umetnih pre-
hranskih dopolnilih.
Kot sem omenil, učinka ni ne brez tre-
ninga ne brez zadostne regeneracije. 
Prava umetnost je ustvariti ravnotežje, 
pri čemer je z vidika zdravja vselej bolje 
biti malo pod kot pa nad mejo. Ali po 
domače za vse tiste, ki so bolj zagrizeni: 
bolje kakšen dan počitka več kot pa pre-
malo, saj škodi zagotovo ne.

V gibanju s Timotejem (68)

TIMOTEJ BEČAN,  
GORSKI TEKAČ IN KINEZIOLOG

*Navedena začetna cena velja za model Dacia Duster Essential Eco-G 100, je priporočena maloprodajna cena (MPC) in že vključuje 22-odstotni DDV in DMV. *Vsi kupci ob nakupu vozila Dacia Duster prejmejo brezplačno jamstvo za obdobje 8 let ali do 150.000 km 
(kar koli se zgodi prej). V obdobju 3 let od nakupa vozila velja tovarniška garancija. Po preteku tovarniške garancije za 4., 5. in 6. leto sledi 3 leta podaljšanega jamstva Dacia oz. 100.000 km, kar koli se zgodi prej. Po preteku podaljšanega jamstva Dacia sledi 2 leti 
podaljšanega jamstva Real Garant oz. 150.000 km, kar koli se zgodi prej. **Ob nakupu vozila Dacia Duster z Mobilize Financial Services kupec prejme tudi pogodbo o vzdrževanju My Revision za obdobje 5 let ali do 100.000 km (kar koli se zgodi prej). Pogoj akcije 
je sklenitev finančne pogodbe z minimalno financirano vrednostjo 8.000 € in minimalnim trajanjem 48 mesecev ter sklenitev avtomobilskega zavarovanja za čas financiranja z Mobilize Financial Services. Akcija velja do 30. 4. 2025. Poraba pri mešanem ciklu: 
4,9 - 8,1 l/100 km. Emisije CO2: 111 - 149 g/km. Emisijska stopnja: EURO6e. Emisija NOx: 0,0222 - 0,0405 g/km. Vrednosti meritev porabe in emisij ustrezajo standardu meritev WLTP. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno 
segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5  ter dušikovih oksidov. Pridržujemo 
si pravico do napak. Slika je simbolična. Več informacij o ponudbi in pogojih nakupa je na voljo na dacia.si.  GA Adriatic d.o.o., Dunajska 22, 1000 Ljubljana. Dacia priporoča 

Že za 19.790 €*

8 let jamstva*

5 let brezplačnega vzdrževanja**

Ime trgovca
naslov in druge informacije

Ljubljanska cesta 22, 4000 Kranj
Boštjan Trtnik: 041 740 878  •  Jure Drašler: 041 306 620
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Družba Slovenski državni gozdovi je v sodelovanju s partner-
ji prvo aprilsko soboto pripravila vseslovensko akcijo sadnje 
dreves z naslovom Pomladimo gozdove, v kateri so prosto-
voljci na petih lokacijah po Sloveniji posadili skupno sedem 
tisoč sadik sedmih različnih drevesnih vrst. Ena od lokacij 
je bila v gozdu v bližini Valburge, kjer je okoli 220 prostovolj-
cev posadilo skupno 1800 sadik, od tega tisoč sadik gorskega 
javorja in osemsto sadik hrasta. Kako se pravilno sadijo goz-
dna drevesca, sta prostovoljcem pokazala Branko Štunf, vod-
ja sektorja za gozdarstvo v družbi Slovenski državni gozdovi, 
in Viktor Miklavčič, vodja ljubljanske območne enote Zavoda 
za gozdove Slovenije.
Kot je povedal Branko Štunf, je gozdove, kjer so izvedli pogoz-
dovanje, pred enajstimi leti prizadel žled, potlej pa se je v njih 
razširil lubadar, ki je prizadel smreko. Čeprav večino gozdov 
obnovijo po naravni poti, na tem območju debel sloj podrasti 
otežuje naravno pomlajevanje, zato so se odločili za sadnjo 
dreves. V prostovoljski akciji so sadili le listavce, ker želijo s 
tem okrepiti njihov delež in doseči, da bodo gozdovi bolj me-
šani in s tem tudi stabilnejši.

V okoljski akciji Pomladimo gozdove so prostovoljci v državnem gozdu v bližini 
Valburge posadili tisoč sadik gorskega javorja in osemsto sadik hrasta.

CVETO ZAPLOTNIK

Prostovoljcem sta pravilno sajenje sadik gozdnega drevja predstavila 
Branko Štunf (levo) in Viktor Miklavčič.

Posadili tisoč osemsto sadik listavcev

peugeot.si

NOVI 5008 HIBRID

PRIPOROČA  Poraba v kombiniranem načinu vožnje: od 0 do 7,6 l/100 km. Izpuh CO2: od 0 do 173 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6. Vrednost specifične 
emisije dušikovih oksidov NOx: od 0 do 0,0282 g/km. Emisije trdnih delcev: od 0 do 0,00031 g/km. Število delcev: od 9 do 0,04. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši 
toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. 
Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

Ponudba velja za vozila Peugeot 5008, ki so opremljena z opcijo J6B4. Za vozila, ki nimajo te opcije, stranka prejme popust v višini 800 EUR (z DDV). Ponudba velja za vsa 
prodana (podpisana prodajna pogodba) in dobavljena vozila do 30. 04. 2025. Ponudba Bon za zimske pnevmatike velja za fizične in pravne osebe za vsa prodana (podpis 
prodajne pogodbe) in dobavljena osebna vozila Peugeot 5008 do vključno 31. 03. 2025. Vrednost bona ob nakupu novega vozila Peugeot 5008 je 300 EUR (z DDV). Bon je 
možno vnovčiti samo za nakup in premontažo zimskih pnevmatik in sicer pri pooblaščenem prodajalcu Peugeot, kjer je bilo vozilo kupljeno in dobavljeno. Bona ni možno 
zamenjati za gotovino oziroma drug izdelek. Bon ni prenosljiv na drugo osebo. V primeru, da je vrednost zimskih pnevmatik in premontaže večja kot je vrednost bona, 
razliko doplača kupec. V primeru, da je vrednost zimskih pnevmatik in premontaže manjša kot je vrednost bona, se kupcu razlika ne povrne in je ni možno zamenjati za drug 
izdelek. Velja za vozila s termičnim in električnim motorjem. Pridržujemo si pravico do napak in posodobitev informacij, brez predhodne najave.

BONUS PEUGEOT  
FINANCIRANJE 1.500 €

BON ZA ZIMSKE 
PNEVMATIKE

BREZPLAČNA 
NAVIGACIJA IN 
21-PALČNI ZASLON

RODEX d.o.o., Rova, Rovska cesta 2, 1235 Radomlje, tel. 01 729 92 00, www.rodex.si

P-NOVI 5008-HIBRID-jan2025-koncesionarji-210x148-SAJ-v2.indd   13 31. 1. 25   10:27
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Topli pomladni sončni žarki so prebu-
dili naravo. Ob sončnih pomladnih so-
botah še bolj zaživi tudi medvoška tr-
žnica. Barve pridelkov so takrat še bolj 
žive in vabljive kot sicer. Obiskovalci 
so vseh vrst. Nekateri le z zanimanjem 
gledajo ponudbo, drugim se mudi in 
po nakupu odhitijo drugam, so pa tudi 
taki, ki jim sobotni obisk pomeni nekaj 
več. »Dober dan« tu, kratek klepet tam, 
morda kava pri kakem od okoliških 
gostincev – vse skupaj sestavlja izku-
šnjo, ki jo lahko ponudita le tržnica in 
vrvež na njej.

PETER KOŠENINA

Pomladni vrvež

Hren

Res škoda, da na hren pomislimo samo 
takrat, ko pripravljamo suhomesnate 
pojedine in seveda ob veliki noči, ko naj 
bi bil del velikonočnega »žegna«. Vendar 
je ta korenina še kako zdravilna. Hren je 
rastlina, ki ima zelo močne in učinkovite 
sestavine, ki pozitivno vplivajo na splo-
šno zdravje človeka. S toplotno obdelavo 
izgubi hranilne snovi, zato je veliko bolje 
uživati surovega. Sveže nariban hren je 
močno orožje proti boleznim. Lahko ga 
pripravimo na različne načine.

JABOLČNA OMAKA S HRENOM
Potrebujemo 150 g svežega hrena, 250 g 
jabolk, ščepec sladkorja, ščepec soli, tri 
žlice olja, tri žličke kisa. Tri žlice kisa 
zmešamo s tremi žlicami vode. Hren 
olupimo, drobno naribamo in takoj 
zmešamo z razredčenim kisom. Jabol-
ka operemo, olupimo, jim odstranimo 
peščišča in na drobno naribamo. Zme-
šamo jabolka in hren, dodamo še šče-
pec sladkorja in soli, tri žlice olja, dobro 
premešamo in postrežemo v servirni 
posodici. Po želji lahko dodamo še drob-
no narezano trdo kuhano jajce ali pa 
kislo smetano.
Še nekaj nasvetov. Če imate večjo kore-
nino hrena, naribajte potrebno količino, 

preostalo pa zavijte v aluminijasto folijo 
in hranite v hladilniku. Hrenovo koreni-
no boste najlažje olupili z nožem za ze-
lenjavo, naribajte pa jo z navadnim str-
galnikom. Očiščenega hrena ne puščajte 
dolgo, ker bo hitro potemnel. Priporočlji-
vo je, da ga pripravite neposredno pred 
uporabo, saj aroma in pekoč okus hitro 
izgineta, če predolgo stoji nariban. Če 
želite, da je hren manj pekoč, olupljeno 
korenino eno uro namakajte v mleku, 
nato ga naribajte. Aromo in vonj lahko 
ublažite tudi z naribanim jabolkom. Če 
daste v usta preveč hrena, lahko njegov 
pekoč okus ublažite s kosom kruha pod 
nosom. Svež hren lahko uporabljamo 
vse leto. Mešamo ga lahko s smetano, 
jabolki, krompirjem in še marsikaterim 
drugim živilom, ki ne uniči njegovih la-
stnosti, izboljša pa njegov okus.

INHALACIJE S HRENOM
Nekatere aktivne sestavine, ki so v ko-
renini hrena, imajo protivnetni učinek 
in je zato lajšanje težav s sinusi s kore-
nino hrena učinkovito. To ne bo odpra-
vilo le bolečin, ampak tudi vzrok, ker bo 
hren deloval na žarišče vnetja. Naribaj-
te korenino hrena in prelijte z 2 dl vode, 
pogrejte, nato posodo odstranite s šte-
dilnika, pokrijte glavo z brisačo in inha-
lirajte. Najboljše rezultate boste dosegli, 
če to počnete vsak večer pred spanjem. 
Po nekaj dneh boste občutili olajšanje v 
sinusih, začel se bo proces čiščenja vseh 
kanalov, ki bo odstranil neprijetnosti in 
bolečino.

Težave z dihanjem boste uspešno rešili 
celo, če so obolela vaša pljuča in imate 
neprijetne tegobe, kot so bronhitis, ast-
ma ali celo pljučnica. Ob terapiji, ki vam 
jo je predpisal zdravnik, si lahko poma-
gate in pospešite proces okrevanja tako, 
da uporabljate hren. Naribajte majhno 
korenino hrena, prelijte jo z 2 dl vrele 
vode in pustite, da stoji približno deset 
minut. To tinkturo pijte trikrat dnevno 
pred jedjo. Že po nekaj dneh boste oči-
stiti pljuča nakopičene sluzi in občutili 
olajšanje ter normalno zadihali.
Posebno uporaben je hren za lajšanje 
revme in bolečin v sklepih. Nastrgamo 
ga, damo na krpo in obložimo boleče 
mesto, ki smo ga prej namazali z oliv-
nim oljem. Pritrdimo z obvezo. Ko zač-
ne koža ščemeti, obkladek snamemo. 
Ponovimo čim večkrat, vendar le toli-
ko, kolikor prenese koža. Pege in jetrna 
znamenja odstranjujemo z nastrganim 
hrenom, ki ga damo v steklenico do po-
lovice, nato pa dotočimo čisti alkohol. 
Zapremo, damo v temno shrambo in 
pustimo pri miru dva tedna. Nato pre-
cedimo in dobro zaprto shranimo. S te-
kočino si čim večkrat na dan namaže-
mo pege in druge kožne nečistoče.
Hren pa čisto nedolžen, zato moramo 
z njim ravnati previdno. Tisti, ki ima-
jo težave z ledvicami in mehurjem, naj 
ga uživajo v majhnih količinah, če pa 
si delamo hrenove obloge, kožo najprej 
namažimo z olivnim oljem, ker se nam 
sicer lahko boleče vname.
Lepe praznike! Vaša Pehta

MARJEŠKA PEHTA

PO NASVET K MARJEŠKI PEHTI
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SUDOKU

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da se ne bo 
nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem izmed odebeljenih 
devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

Rešitev

sudoku_LAZJI_24_03
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1 7 3 2

8 1 7
5 8 1 2 6
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6 5 2
9 7 2 5
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REŠITEV

2 3 7 4 1 5 6 9 8
1 6 9 7 3 8 4 5 2
4 5 8 9 2 6 1 3 7
5 4 3 8 9 1 7 2 6
8 9 6 2 4 7 5 1 3
7 2 1 6 5 3 9 8 4
6 1 5 3 8 4 2 7 9
9 8 4 1 7 2 3 6 5
3 7 2 5 6 9 8 4 1
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984172365
372569841

SMEH JE POL ZDRAVJA

KJE JE DOMA LUKEC

Policist: »Kje stanuješ?«
Lukec: »Pri starših.«
»Kje pa oni stanujejo?«
»Pri meni.«
»Kje torej živite vsi?«
»Vsi skupaj živimo v hiši.«
»Kje je vaša hiša?«
»Zraven sosedove.«
»In kje je sosedova?«
»Če vam povem, ne boste verjeli.«
»Povej.«
»Zraven naše.«

IZPIT

»Videti ste zelo živčni,« reče profesor študentu na izpitu.  
»Vas je strah mojih vprašanj?«
»Ne, strah me je mojih odgovorov.«

Brata Dubokovič sta v medvoškem Ateljeju okusov pripravila vodeno 
pokušino njihovih olj. Davor Dubokovič je bil tisti, ki nas je popeljal 
skozi celotno izkušnjo. A. B. / Foto: Alenka Brun

Športna dvorana Medvode je pred kratkim gostila 15. mednarodno 
tetoversko konvencijo. Predstavilo se je več kot 60 tetoverjev iz 
različnih držav. N. T. / Foto: Tina Dokl

Entuziastik bend, mlada glasbena skupina iz medvoške občine, s 
svojo energijo in raznolikim repertoarjem navdušuje občinstvo. Pred 
kratkim so nastopili v Dragočajni. N. T. / Foto: Tina Dokl

Kegljači DU Medvode so na pokrajinskem prvenstvu postali ekipni 
prvaki. Nastopili so Brane Jurkovič, Drago Brdnik, Slavko Zorman, 
Brane Kršinar in Tomaž Kernič. M. B. / Foto: Jani Jakič
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Petek, 11. april 2025, od 20.00 do 21.30  •  Kulturni dom Medvode

Koncert HostniK pa Krečič – glasbeni abonma sotočje in izven

Javni zavod Sotočje Medvode, kultura@zavodsotocje.si, 
+386 (0)1 361 43 46

Sobota, 12. april 2025, od 10.00 do 12.00  •  Osnovna šola Preska

KošarKarsKa teKma 1. b sKl – fantje U14: brinox medvode –  
ggd šenčUr

Dean Bunčič, kkmedvode@gmail.com, +386 (0)41 671 358

Sobota, 12. april 2025, ob 19.00  •  Camp Smlednik, dragočajna 12b, 
1216 Smlednik

nastop sKUpine entUziastiK bend v dragočajni

Entuziastik bend, 068 153 786

Sobota, 12. april 2025, ob 19.30 •  Kulturni dom Medvode

ponovitev gledališKe predstave: 5fantKov.si

KUD Fofité, Žiga 040 842 432

Nedelja, 13. april 2025, ob 7.00  •  1215 Medvode

izlet na boč (978 m n. m.) – KaravanKe

Planinsko društvo Medvode

torek, 15. april 2025, ob 17.00  •  Knjižnica Medvode

pravljična Urica

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

torek, 15. april 2025, ob 19.30  •  Knjižnica Medvode

literarno-pesnišKi večer: pota srca, moči in sreče 
(matej Kolmanič)

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 16. april 2025 • 1215 Medvode

izlet na zasavsKo goro (852 m n. m.) – posavsKo Hribovje

Planinsko društvo Medvode

Sreda, 16. april 2025, ob 19.30  •  Knjižnica Medvode

predstavitev Knjige: po poti se je zvečerilo (miriam drev)

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 17. april 2025, ob 19.30  •  Kulturni dom Medvode

gledališKa predstava laHKo noč, mama

KUD Pirniče in Javni zavod Sotočje Medvode, kultura@zavodsotocje.si, 
+386 (0)1 361 43 46

Sobota, 19. april 2025, ob 20.00  •  Kulturni dom Medvode

Help! a beatles tribUte

Jerman booking

torek, 22. april 2025, ob 17.00  •  Knjižnica Medvode

pravljična Urica

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 23. april 2025, ob 19.30  •  Knjižnica Medvode

drUženje ob Knjigi s cvetKo soKolov

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 24. april 2025, ob 10.00  •  Knjižnica Medvode

barKa v Knjižnici

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Petek, 25. april 2025, ob 18.00  •  Kulturni dom Medvode

piKapolona in črni mačeK - Kino dan za otroKe

Javni zavod Sotočje Medvode, kultura@zavodsotocje.si, 
+386 (0)1 361 6523

Petek, 25. april 2025, ob 18.00 do 19.00  •  Žlebe

galerija pod Kozolcem v žlebeH, odprtje nove razstave 
globine vesolja

Turistično društvo Žlebe - Marjeta, 041 602 218

Petek, 25. april 2025, od 19.00 do 20.30  •  Žlebe, 1215 Medvode

Koncert v cerKvi sv. marjete v žlebeH

Turistično društvo Žlebe - Marjeta, 041 735 070

Petek, 25. april 2025, ob 21.00  •  Mladinski center Klub Jedro

Unforgiven 4 - metallica tribUte

Jerman Booking

Sobota, 26. april 2025, od 10.00 do 12.00  •  Športna dvorana Medvode

KošarKarsKa teKma 1. b sKl – fantje U14:  
brinox medvode– tabor žiri

Dean Bunčič, kkmedvode@gmail.com, +386 (0)41 671 358

Sobota, 3. maj 2025, ob 20.00  •  Mladinski center Klub Jedro

Koncert: riot, crystal viper, metalsteel

Javni zavod Sotočje Medvode, mladina@zavodsotocje.si, 
+386 (0)1 361 43 46

torek, 6. maj 2025, ob 17.00  •  Knjižnica Medvode

pravljična Urica

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

torek, 6. maj 2025, ob 19.30  •  Knjižnica Medvode

predstavitev Knjige: bencin, stotinKe in pogUm

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 7. maj 2025, ob 19.30  •  Knjižnica Medvode

potopis: saUdova arabija – dežela bedUinov in naftnega 
bogastva (janez miHovec)

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 8. maj 2025, ob 9.30  •  Knjižnica Medvode

medvodKove igralne Urice

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Prireditve v aprilu in maju 2025
podroben opis dogodkov najdete v občinskem koledarju dogodkov na https://www.mojaobcina.si/medvode/dogodki/.
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vse, ki želite najaviti prireditve in razne dogod-
ke v koledarju prireditev, prosimo, da jih vpiše-
te na portalu MojaObčina.si. Za objavo v redni 

številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu, je treba oddati obvestilo o 
dogodku do 30. v mesecu. vse informacije o vpisu dogodkov so na voljo 
v tiC Medvode, e: info@visitmedvode.si. Javni zavod Sotočje Medvode, 
Ostrovrharjeva ulica 4, Si – 1215 Medvode

javni zavod sotocje medvode

ˆ

Četrtek, 8. maj 2025, od 10.00 do 17.00  •  Atletski stadion Policijske 
akademije v tacnu, Stadion policijske akademije, 1215 Medvode

ObčinskO prvenstvO v atletiki

Javni zavod sotočje, Ines Iskra, ines@zavodsotocje.si, 041 600 717

Četrtek, 8. maj 2025, ob 20.00  •  Kulturni dom Medvode

alenka GOdec

Jerman Booking

Petek, 9. maj 2025, ob 19.00  •  dom krajanov Sora, Sora 6a, 1215 
Medvode

sOrški OrGličarji – večer z ustnO harmOnikO, »OrGlicami«

Sorški orgličarji, KUD Oton Župančič Sora, zdenka.bergant@gmail.com, 
041934034

Od četrtka, 15., do sobote, 17. maja  •  Mestno jedro in Kulturni dom 
Medvode

kulturni festival leGende #medvOdami

Javni zavod Sotočje Medvode, kultura@zavodsotocje.si,  
+386 (0)1 361 43 46

UPANJE MATICAZA 

ZBERIMO 2,2
MILIJONA €

ZA NJEGOVO ZDRAVILO

na 1919 

sms 
MATIC10

QR-koda za nakazilo:

TRR Društva Viljem Julijan: 
SI56 0400 0028 1688 717
sklic SI00 444777
namen “za Matica”

Hyundai zastopnik, naslov št 123, Mesto ali kraj, tel.: 040 000 000

Tudi brez obresti!

BODI IN.
INSTER
Popolnoma električni Hyundai 
že od 16.790 EUR.***
***INSTER že od 23.990,00 EUR - subvencija za nakup električnih vozil 7.200,00 EUR.

Izjemno Hyundai financiranje
TUCSON že od 255 EUR/mesec*
KONA že od 215 EUR/mesec**

Povprečna poraba goriva: 0,0 – 8,008 l/100 km, emisije CO2: 0,0 – 181,71g/km. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti 
zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. Slika je simbolna. Akcija velja do razprodaje 
zalog. Več informacij je na voljo pri pooblaščenih prodajalcih vozil Hyundai. Pogoji garancije in podatki o specifični porabi goriva in emisijah CO2 so na voljo na www.hyundai.si. 
*Primer izračuna za HYUNDAI TUCSON 1,6 TREND • vrsta financiranja: finančni leasing • predračunska vrednost predmeta financiranja: 27.850,00€ • lastna udeležba (polog): 
11.017,46€ • znesek financiranja: 16.832,54€ • število obrokov: 72 • mesečni obrok: 255€ • stroški odobritve: 417,75€ • skupni znesek za plačilo brez lastne udeležbe in stroškov 
odobritve: 18.360,00€ • letna fiksna obrestna mera: 2,9% • efektivna obrestna mera: 3,7976% na dan 10. 12. 2024 **Primer izračuna HYUNDAI KONA 1.0 T-GDI STYLE • vrsta 
financiranja: finančni leasing • predračunska vrednost predmeta financiranja: 23.605,00€ • lastna udeležba (polog): 9.412,73€ • znesek financiranja: 14.192,27€ • število obrokov: 
72 • mesečni obrok: 215€ • stroški odobritve: 354,08€ • skupni znesek za plačilo brez lastne udeležbe in stroškov odobritve: 15.480,00€ • letna fiksna obrestna mera: 2,9% • efektivna 
obrestna mera: 3,8017% na dan 10. 12. 2024 ***Možnost koriščenja subvencije za nakup električnih vozil v višini 7.200 €. Aktualne podatke o subvenciji najdete na borzen.si 
(https://borzen.si/sl-si/podpore-za-mobilnost/subvencije-za-nakup-elektricnih-vozil-fizicne-osebe).

Kombinirana poraba goriva in izpusti CO2 po WLTP meritvah: 4,4-6,1 l/100km in 99-137 g/km, emisijska stopnja: EURO6, specifična emisija dušikovih oksidov (NOx): 0,0095-0,0216 g/km, trdi delci: do
0,00019-0,00027/km, število delcev: do 0,88-1,63 E11/km. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa
pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. Vse nadaljnje
informacije o specifični porabi goriva in specifičnih emisijah CO2 iz novih osebnih vozil najdete v Priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite pri pooblaščenem
SUZUKI partnerju in na spletni strani www.suzuki.si. Slike so simbolične.
Jamstvo 3+7 let zajema tovarniško garancijo Suzuki (3 leta oz. 100.000 km, kar nastopi prej) in jamstveno obdobje Suzuki Hybrid PRO/PRO+ (do konca 10. leta oz. do 200.000 
km, kar nastopi prej). * Pri modelih Vitara in S-Cross velja spomladanska ugodnost le za različice z 1.4 Boosterjet motorjem ter vključuje 2.222 evrov popusta na priporočeno maloprodajno ceno po
ceniku. Spomladanska ugodnost za model Swift vključuje 555 evrov popusta na priporočeno maloprodajno ceno po ceniku. Akcija velja do 30.4.2025.

+

Kombinirana poraba goriva in izpusti CO2 po WLTP meritvah: 4,4-6,1 l/100km in 99-137 g/km, emisijska stopnja: EURO6, specifična emisija dušikovih oksidov (NOx): 0,0095-0,0216 g/km, trdi delci: do
0,00019-0,00027/km, število delcev: do 0,88-1,63 E11/km. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa
pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. Vse nadaljnje
informacije o specifični porabi goriva in specifičnih emisijah CO2 iz novih osebnih vozil najdete v Priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite pri pooblaščenem
SUZUKI partnerju in na spletni strani www.suzuki.si. Slike so simbolične.
Jamstvo 3+7 let zajema tovarniško garancijo Suzuki (3 leta oz. 100.000 km, kar nastopi prej) in jamstveno obdobje Suzuki Hybrid PRO/PRO+ (do konca 10. leta oz. do 200.000 
km, kar nastopi prej). * Pri modelih Vitara in S-Cross velja spomladanska ugodnost le za različice z 1.4 Boosterjet motorjem ter vključuje 2.222 evrov popusta na priporočeno maloprodajno ceno po
ceniku. Spomladanska ugodnost za model Swift vključuje 555 evrov popusta na priporočeno maloprodajno ceno po ceniku. Akcija velja do 30.4.2025.

+

SPOMLADANSKA SERVISNA AKCIJA:
· Nakup PNEVMATIK (letnih ali zimskih) - 20% POPUSTA

· Spomladanski PREVENTIVNI PREGLED (vključuje 35 kontrolnih 
točk, merjenje delovanja klimatske naprave, dezinfekcija potniške 

kabine z ozonom) - 35,00 EUR Z DDV
· Polnjenje KLIMATSKE NAPRAVE - 10% popusta

Akcija traja do 30. 5. 2025.

www.avto-lusina.si 
041 630 754  •  prodaja@avto-lusina.si 
Gosteče 8, 4220 Škofja Loka
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GORENJSKI
GLAS

PISAN
SOBNI
PTIČ

RAZTEG-
LJIVA VRV

FILMSKA
MONTA-
ŽERKA
FAJON

GREGOR
RAVNIK

IGRALEC
TOGNAZZI

DOHODEK
OD KAPI-

TALA

VZHODNI
KATOLIČAN

AVSTRAL-
SKI KLO-

KAN

SNOV, KI
VZBUJA

ALERGIJO

NAVJE

DRŽAVA
V INDIJI,
ASSAM

KONEC
POLOTOKA

KLEKLJAN
IZDELEK

NEKDANJA
EVROPSKA

VALUTA,
ECU

SKLADBA
ZA ZBOR

SESTAVIL:
KALAN

SOCIALNI
POLOŽAJ

MI, VI, ?

RDEČA
POLJSKA
CVETLICA

TANTAL

NEKDANJI
TURŠKI
DAVEK

POLDRAG
KAMEN

KMEČKI
UPORNIK

PERGAMON-
SKI KRALJ,

ATAL
VLAČUGA

ORANJE

STOPNJA
GLASBENE
LESTVICE

SL. GLAS-
BENIK

(MARIJAN)

GOSTINSKI
DELAVEC

GL. MESTO
ESTONIJE

MESTO V
SLOVENIJI

AM. IGRAL-
KA (GEENA)

LUKA
DONČIĆ

NAROD V
ŠPANIJI

DOLINA
(STAR.)

PRIJETEN
VONJ

RIMSKI
HIŠNI BOG

PEVKA
MAX

NEKDANJA
ŽUPANJA

POTOČNIK
ENAKI ČRKIREŽISER

WELLES
ŽIVALSKA

VRSTA
GORENJSKI

GLAS

BLAGAJNA
(ŽARG.)

KONČNI
DEL SKOKA

IZRAZ
HVALE ALI
PRIZNANJA

ARHIVSKI
USLUŽBE-

NEC

SIMON
SEŠLAR

HUDE
SANJE

PEVKA
FRECE

BASKI
HARAČ

MASTIKA

PREPIR
(ŽARG.)

PES,
KUŽA

(EKSPR.)

NAŠA
PEVKA
(A. G.)

ŠVEDOV
SOSED

ZNAMKA
ŠPORTNIH
OBLAČIL

VRED-
NOSTNI
PAPIR

SL. SPIKER
(ANDREJ)

PRIPRAVA
ZA RIBANJE

OTROŠKA
DRSNA

NAPRAVA

ALPINIST
BOŽIĆ

MITOLOŠKI
LETALEC

TEKOČINA
V OŽILJU

SREDOZEM-
SKI LIKER

IGRALKA
LISI

ORNELLA
VANONI

NIKA
ROZMAN

SESTAVINA
V TESTU

GL. MESTO
GRČIJE

OKORNA
OSEBA

PRIPADNIKI
OSETOV

ČEBER

LUKA V
J. ITALIJI

TOBAČNA
TOVARNA

NEKDANJI
TURŠKI

VELIKAŠ

USTNI SPRH,
SOOR

GLAS,
ZVOK

PREVARA
(ŽARG.)

KEVIN
COSTNER

ROK
AŽNOH

PEVKA
TROBEC

SLIKAR
PILON

SVOJINA,
LASTNINA

NASLOV
PREŠERNO-

VE PESMI

BOJAZLJI-
VEC

REKA V
ČRNI GORI

PULOVER Z
VIŠJIM OV-
RATNIKOM

V novi, peti Milenini 
knjigi iz zbirke Ogenj, 
rit in kače niso za 
igrače spoznamo 
vedeževalko Lučko, 
kruto zgodbo neke 
gospe, izvemo, 
kako so včasih 
delali poskuse na 
novorojenčkih, 
zgodbo o 
ženski, ki se je 
morala poročiti 
s psihičnim 
bolnikom, 
in beremo o 
razkošnem 
življenju t. i. rdeče 
buržoazije. 

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti,  
se poštnina zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

                        + poštnina

EUR
30Mehka vezava, 410 strani.

1. nagrada: darilni bon za trgovino Obi v vrednosti 20 EUR; 2. in 3. nagrada: blok in kemični svinčnik Gorenjski glas
Rešitev križanke – geslo na kuponu – lahko pošljete po pošti na naslov Gorenjski glas, Nazorjeva ulica 1, Kranj, ali jo oddate v nabiralnik na tem naslovu. Rešitve 
pa lahko pošljete tudi po e-pošti. To storite tako, da z mobilnim telefonom slikate kupon z geslom in ga pošljete na naslov krizanke@g-glas.si. V elektronsko 
sporočilo ne pozabite napisati svojih osebnih podatkov. Rok za oddajo je četrtek, 24. april 2025.
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Od zdaj nas najdete na novem, uporabnikom prijaznejšem naslovu:

Medvoška cesta 3, BC Medvode. 
Nova lokacija vam omogoča več parkirnih mest, lažji dostop in 

še prijetnejše okolje za obisk naše cvetličarne.

Isabell d.o.o., umetnostcvetja@isabell.si,  031 663 922

Glasbena šola Franca Šturma vabi k vpisu 
novih učencev za šolsko leto 2025/2026, na 
podružnici Medvode, Cesta na Svetje 16.

Informacije o vpisu in poteku šolanja so dostopne 
na šolski spletni strani: www.gsfrancasturma.si

Mladi, bodoči glasbeniki, prijazno vabljeni!

Vabimo na predstavitveni nastop in 
sestanek v sredo, 14. maja 2025, ob 18.00,

v Kulturnem domu Medvode.

Glasbena šola Franca Šturma 
Celovška cesta 98, 1000 Ljubljana 
Tel.: 01/500 1562 (od 9.00 do 14.00) 
Elektronska pošta: info@gsfrancasturma.si 
Spletna stran:www.gsfrancasturma.si
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PRODAJALNA ZADRUGA Cesta ob Sori 11, 1215 Medvode,
TEL.: 01-3613-300 GSM: 031-810-384, 051-649-640

trg-medvode@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

Cesta ob Sori 7, 1215 Medvode,
TEL.: 01-2926-170 GSM: 051-642-072

trg-zeleznina@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

KZ MEDVODE ZADRUGA in ŽELEZNINA

KUPON ZA
10% POPUSTA*

NA CELOTEN NAKUP V 
PONEDELJEK, 14. APRILA 2025

*10% popust velja ob 
enkratnem nakupu v 
prodajalni MEDVODE 
ZADRUGA in ŽELEZNINA. 
Popust ne velja za kmetijski 
repromaterial kot so semena 
(koruza, krompir, žita, 
poljščine), gnojila (mineralna 
25kg, foliarna 1l), krmila, ffs 
(250ml in več), lesni peleti, 
naftni derivati in gradbeni 
material. Predviden je za 
prodajo v količinah, običajnih 
za gospodinjstva in ne velja za 
pravne osebe ter samostojne 
podjetnike. 

UGODEN NAKUP – PONUDBA VELJA OD TORKA 15. DO 30. APRILA (OZ. DO RAZPRODAJE ZALOG)

BARVA ZIDNA 
SPEKTRA 
CLASIC, 
15l

11,85€

KAVA 
RINOCAFFE, 

250g 

POKRIVALKA 
1,6m x 10m

GNOJILO 
NOVATEC 
K10, 4,5kg

PIPA VRTNA 
KROGLIČNA 

1/2”

DEGUSTACIJA – ponedeljek, 14. april

9,99€

TRAVA BLED, 
1kg 

2,22€

TRAVA PIKA, 
1kg 

KLJUČI 
VILIČASTI 

8kos 
6 – 22mm

TRAK ZAŠČITNI 
50mm/50m

2,59€ NOVO - 
AKUMULATORSKO 

ORODJE DEDRA

25,90€

6,90€
9,75€

ZEMLJA 
UNIVERZALNA 

K10, 70l

2,75€

ČISTILO 
MEGLIO, 
750ml

RUMENE 
LEPLJIVE 
PLOŠČE, 
10kos

4,45€TRAVNIK S ČRNO 
DETELJO, 10kg

42,00€

18,90€

-15%

9,78€ ob nakupu
BIOGRENA, 

ORGANIK 
prejmete

5,49€

PENA 
TERMO 

LOW EX, 
750ml

5,19€

DARILO

KAVA 
RINOCAFFE, 

500g 

9,63€

SUHOMESNATI IZDELKI


